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PROJEKT 
 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr X 
 

z X sesji Rady Gminy Gniezno IX kadencji, która odbyła się w dniu                                             

19 grudnia 2024 r. w sali obrad Urzędu Gminy Gniezno 

 

 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji wzięło udział 15 Radnych.  

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Skarbnik Gminy Gniezno – Lidia Lebizon, 

3. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna Wrzaskowska, 

4. Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gnieźnie – Mariusz Jopa, 

5. Kierownik Referatu Planowania, Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Robert Błoch, 

6. Kierownik Referatu Rozwoju, Inwestycji i Dróg - Mariusz Nowak, 

7. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw Lokalnych – Rafał Skweres,  

8. Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych – Adam Galus,  

9. Mecenas – Justyna Nowak. 
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Porządek obrad X sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Gniezno. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym,                                          
w tym z realizacji uchwał. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych                    
w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

       a) zmiany uchwały budżetowej na 2024 r.; 

       b) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno                                        
na lata 2024- 2038; 

       c) uchwały budżetowej na 2025 r.; 

       d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2039; 

       e) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego; 

       f) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego; 

       g) zmiany uchwały nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r.                             
w sprawie Statutu Gminy Gniezno; 

       h) zmiany uchwały nr XXV/172/2016 Rady Gminy Gniezno z dnia 29 września 2016 r. 
w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Gminne Centrum 
Usług Wspólnych w Gnieźnie oraz nadania jej statutu; 

i) zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r.                        
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024; 

       j) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025; 

       k) planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r.; 

       l) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno na 2025 r.; 

       m) planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno na 2025 r.; 

n) planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy 
Gniezno na 2025 r.; 

o) planu pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
Rady Gminy Gniezno na 2025 r.  

p) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                 
z tym samy dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone geodezyjnie numerem 
282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo; 

r) planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy 
Gniezno na 2025r. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
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7. Zapytania i wolne głosy. 

8. Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Gniezno. 
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 Przebieg X sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 19 grudnia 2024 r. 
 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 
 

Obrady X sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 11:05. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram X sesję Rady Gminy Gniezno. Zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy o samorządzie gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane na stronie internetowej 

Urzędu Gminy Gniezno.  

Witam mieszkańców Gminy Gniezno obecnych na sali oraz przy oglądaniu transmisji Rady Gminy 

Gniezno. Witam Panią Wójt Gminy Gniezno Marię Suplicką. Witam Panie i Panów Radnych Gminy 

Gniezno. Witam pracowników Urzędu Gminy Gniezno. Witam Sołtysów sołectw Gminy Gniezno 

obecnych na sali.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, t. j. Dz. U.                                   

z 2024 r., poz. 609, została zwołana X sesja Rady Gminy Gniezno, której porządek obrad Państwo 

otrzymali, natomiast zgodnie z §13 ust. 3 Statutu Gminy Gniezno, dzisiejsza sesja została zwołana                     

co najmniej na 10 dni przed, czyli 9 grudnia, ponieważ dzisiaj będziemy uchwalać budżet na 2025 r.  

Proszę Państwa Radnych o zalogowanie się do systemu. Dziękuję bardzo. Na sali mamy obecnych                     

14 Radnych, nieobecna Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska. W związku z tym, iż mamy quorum, 

podejmowanie uchwał jest prawomocne. 

Szanowni Państwo, z głębokim smutkiem przyjęliśmy wiadomość, że w dniu 15 grudnia 2024 r. w wieku 

95 lat zmarł pan Marian Zybała, który pełnił funkcję Sekretarza Gminy Gniezno w latach 1980-1991. 

Proszę o powstanie i minutą ciszy uczczenie pamięci. Dziękuję. 

Szanowni Państwo Radni, przejdźmy do przyjęcia porządku obrad. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych                  

ma wniosek o zmianę porządku obrad bądź Pani Wójt? Udzielam głosu Pani Wójt, proszę bardzo. 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, składam wniosek o zmianę porządku obrad poprzez 

dodanie w punkcie 5p) – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno                      

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone 

geodezyjnie numerem 282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Widzę, że jeszcze mamy jedno zgłoszenie o zmianę 

porządku obrad. Proszę bardzo, udzielam głosu Panu Radnemu Jakubowi Fryzie. 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. Jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy 

Społecznej wnoszę o zmianę porządku obrad przez dodanie w punkcie 5r) – podjęcie uchwały                                

w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno                    

na 2025 r. W drodze uzupełnienia – w poniedziałek obradowała Komisja, która ustalała cały plan pracy, 

zmieniała go troszeczkę. Dlatego dzisiaj dopiero jest wniosek o uzupełnienie porządku obrad o to. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze wniosek                      

o zmianę porządku obrad? Nie widzę zgłoszeń, zatem poddam pod głosowanie osobno każdy wniosek. 

Teraz poddaję pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Gniezno o zmianę porządku obrad poprzez 

dodanie w punkcie 5p) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno                           

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone 

geodezyjnie numerem 282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo. Kto z Pań i Panów Radnych                      

jest za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku 

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
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Głosów „przeciw” 0 
Głosów „wstrzymujących się” 0 

 
Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek Wójta Gminy Gniezno o zmianę porządku obrad poprzez 
dodanie w punkcie 5p) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno                 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samy dzierżawcą, na te same nieruchomości, 
oznaczone geodezyjnie numerem 282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Nieobecna 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14, nikt                            

z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem wniosek został przyjęty.  

Poddaję pod głosowanie wniosek Radnego Jakuba Fryzy o zmianę porządku obrad. Wniosek dotyczy 

dodania punktu 5r) - podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                                

i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. Poddaję pod głosowanie wniosek.                                           

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad Radnego Jakuba Fryzy 

– proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                              
i Pomocy Społecznej Gniezno o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 5r) Podjęcie 
uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy 
Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Nieobecna 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem wniosek o zmianę porządku obrad został 

przyjęty.  

Proszę Państwa, zamykam punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady 

Gminy Gniezno. 
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2. Przyjęcie protokołów z VII sesji Rady Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Projekt protokołu został opublikowany w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Gniezno w dniu zwołania sesji, tj. 9 grudnia 2024 r. Nikt do dnia dzisiejszego 

nie zgłosił do powyższego projektu uwag. Czy w tym momencie ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

wnieść uwagi do protokołu z VII sesji Rady Gminy Gniezno? Nie widzę zgłoszeń, zatem uznaję,                              

że protokół z VII sesji Rady Gminy Gniezno został przyjęty. 

Szanowni Państwo, zamykam punkt 2 i przechodzimy do punktu 3 – Sprawozdanie Wójta Gminy 

Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji 
uchwał 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapraszam Panią Wójt Marię Suplicką do mównicy. 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, przedstawiam sprawozdanie                             

z wykonania zadań w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie z realizacji uchwał w okresie 

międzysesyjnym: 

- uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038 – zrealizowane; 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok – zrealizowana; 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok – 

zrealizowana; 

- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 1 dt (q) żyta dla potrzeb obliczania podatku rolnego                             

na obszarze Gminy Gniezno na 2025 rok – zrealizowana; 

- w sprawie ustalenia wysokości miesięcznej opłaty za pobyt i maksymalnej wysokości opłaty                              

za wyżywienie dziecka w Gminnym Klubie Dziecięcym Nasze Gzuby w Szczytnikach Duchownych – 

zrealizowana; 

- w sprawie realizacji programu "Opieka wytchnieniowa" - dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2025 – w realizacji; 

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                    

w klubie "Senior +" – w realizacji; 

- w sprawie zmiany uchwały Nr LXXI/574/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody    

na zawarcie przez Gminę Gniezno porozumienia międzygminnego z Gminą Łubowo w sprawie 

powierzenia Gminie Łubowo wybranego zakresu zadania zbiorowego odprowadzania ścieków – 

zrealizowana; 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Poznaniu 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 1/3 położonej w miejscowości Modliszewko –  

w realizacji; 

- w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów budownictwa 

letniskowego w Lubochni – w realizacji; 

- w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Gniezno z organizacjami pozarządowymi                             

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok – w realizacji;  

- w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Gniezno zaliczanych do sektora 

finansów publicznych, w zakresie ochrony sygnalistów – w realizacji. 

5 grudnia wraz z trzema samorządowcami: Prezydentem Miasta Gniezna Michałem Powałowskim, 

Starostą Gnieźnieńskim Tomaszem Budaszem oraz Tadeuszem Szymankiem Burmistrzem Miasta                

i Gminy Czerniejewo, został podpisany list intencyjny, który zakłada współpracę w sprawie rozwiązania 
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problemu komunikacyjnego na przejeździe kolejowym na Dalkach. Gmina Gniezno przeznaczy                               

z budżetu 40.000,00 zł na przygotowanie koncepcji rozwiązania w tym zakresie.  

Pani Emilia Kaczmarek wygrała konkurs na stanowisko kierownika nowo powstałego Klubu Malucha 

Nasze Gzuby w Szczytnikach Duchownych. Pani Emilia z wykształcenia jest pedagogiem edukacji 

wczesnoszkolnej i przedszkolnej oraz animatorem czasu wolnego i rekreacji ruchowej. Posiada 8-letni 

staż pracy w szkole. Uczyła m.in. w SP w Modliszewku. Skończyła studia podyplomowe z zarządzania 

oświatą. Współpracuje z wydawnictwem recenzując książki dla dzieci, a także współpracuje z Gminą 

Gniezno przy corocznej organizacji Biegu Tropem Wilczym.  

Osoby, które ukończyły 40. rok życia mogą nadal wykonywać bezpłatne badania profilaktyczne.                  

Takie badania można wykonywać w poradni przy ul. Wrzesińskiej, po uprzednim telefonicznym 

zgłoszeniu. 

Gmina Gniezno sfinansowała zakup dwóch defibrylatorów, które przekazano na ręce dyrektorów                       

SP w Zdziechowie i ZS w Szczytnikach Duchownych. Defibrylatory są niezbędne podczas 

niespodziewanych sytuacji, w których nastąpi nagłe zatrzymanie krążenia, w celu przeprowadzenia 

pierwszej pomocy przedmedycznej. O zakup defibrylatorów zabiegała Radna Pani Agata Górna. 

Gmina Gniezno otrzymała tytuł „Wielkopolski Kwiat Recyklingu” w konkursie organizowanym                         

przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego. Wraz z pamiątkową statuetką otrzymała 

nagrodę pieniężną w wysokości 10.000,00 zł. Statuetkę i wyróżnienie odebrał Pan Rafał Skweres 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw Lokalnych. Kapituła konkursowa                                   

w szczególności oceniła: efektywne systemy selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, rzetelne 

prowadzenie sprawozdawczości, działania inwestycyjne i edukacyjne zmierzające do ograniczenia 

ilości opadów. Jest to wyróżnienie dla Referatu Ochrony Środowiska. 

Gratulacje dla uczniów z SP w Zdziechowie, biorących udział w Finale Wojewódzkim XXVI Igrzysk 

Młodzieży Szkolnej w Szachach Drużynowych w Nowym Tomyślu. W pierwszym dniu dzieci zajęły                           

6 miejsce na 51 startujących drużyn i tym samym zdobyły tytuł najlepszej drużyny w Powiecie 

Gnieźnieńskim. W kolejnym dniu uczniowie ze starszych klas zdobyli 7. miejsce na 46 drużyn biorących 

udział w zmaganiach szachowych. Podziękowania kieruję do pani Moniki Berlik. Życzymy dalszych 

sukcesów. 

Wzorem lat ubiegłych przygotowaliśmy dla mieszkańców gminy flagi Powstania Wielkopolskiego.                     

Są one dostępne w Biurze Obsługi Klienta w godzinach funkcjonowania urzędu. Jak każdego roku,                     

jest duże zainteresowanie pobraniem flag.  

Na 3. edycję konkursu bożonarodzeniowego wpłynęło 200 paczek, które przekazano do pięciu 

wybranych instytucji pomocowych: placówki opiekuńczo-wychowawczej, domu dziecka, domu 

pomocy społecznej, schroniska dla osób w kryzysie bezdomności, domu matki i dziecka oraz schroniska 

dla zwierząt. Do konkursu przystąpili także urzędnicy Urzędu Gminy, którzy z własnych środków 

ufundowali paczkę dla Domu Pomocy Społecznej w Gnieźnie o wartości około 900,00 zł. Najmłodsza 

uczestniczka konkursu bożonarodzeniowego miała roczek, która wspólnie z rodzicami przygotowała 

paczkę, a najstarszy uczestnik wiekiem liczył około 60 lat. Za kolejną inicjatywę, kolejną edycję                                 

tego konkursu serdecznie dziękuję pani Magdzie Woźniak i pani Izie Pankowskiej – nauczycielkom                      

z SP w Zdziechowie. 

Referat Planowania, Gospodarki Przestrzennej realizuje zadania na bieżąco. Dnia 16 grudnia podpisano 

umowę na zadanie pn. Opracowanie planu ogólnego Gminy Gniezno. Wykonawcą będzie konsorcjum 

– pan Tomasz Kuźniar i Piotr Szczepański. Wartość zamówienia wynosi 240.000,00 zł, a termin 

wykonania 16 listopada 2025 r. 

Do obrad X sesji Rady Gminy Gniezno dołączył Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska.                                    
W tym momencie w sesji uczestniczy 15 Radnych. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Referat Podatków i Opłat Lokalnych sprawuje swoje zadania na bieżąco.  
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Referat Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw Lokalnych - również praca bieżąca. W minionym 

tygodniu rozstrzygnięto konkurs w ramach edukacji ekologicznej – konkurs pn. Eko projektant. Konkurs 

był dedykowany dla dzieci z terenu Gminy Gniezno. celem tych konkursów ekologicznych jest właśnie 

promowanie idei czystego środowiska i odpowiedzialnego gospodarowania odpadami.  

Referat Gospodarki i Rozwoju w okresie międzysesyjnym: 

W ostatnim czasie zakończyliśmy inwestycje: 

Mnichowo - modernizacja kompleksu sportowego Orlik, modernizacja oświetlenia. To zadanie                         

było dofinansowane w ramach programu modernizacji kompleksów sportowych „Moje Boisko –                      

Orlik 2012” – edycja 2023. Wymieniono nawierzchnię, sztuczną trawę, zostały również wymienione 

siatki na piłkochwytach i dwie nowe siatki na bramkę. Koszt inwestycji, modernizacji to 629.784,00 zł. 

Remont biblioteki pn. Poprawa warunków funkcjonowania poprzez remont i doposażenie Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Zdziechowie, filia w Jankowie Dolnym. Prace polegają na wykonaniu 

przebudowy istniejących schodów zewnętrznych wraz z wykonaniem pochylni dla osób 

niepełnosprawnych. Wykonano nową posadzkę, wymieniono oświetlenie, remont łazienki 

przeprowadzono, wyposażono część biblioteczną w regały. Koszt ten inwestycji to 220.600,00 zł.  

W tej kwocie mieści się 120.000,00 zł dofinansowania.  

Kolejna inwestycja zakończona to budowa hali sportowej w m. Goślinowo. Zakończono prace, obiekt 

został odebrany przez odpowiednie służby, czyli Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej, 

Powiatową Stację Epidemiologiczną i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. To oznacza,                  

że obiekt posiada pozwolenie na użytkowanie. Rozpoczęto też prace odbiorowe przez zamawiającego. 

Całkowity koszt tej inwestycji wynosi 3.997.697,00 zł.  

Budowa Klubu Malucha – zakończono prace budowlane, trwają odbiory przez służby właściwe                              

i przez zamawiającego. Koszt inwestycji w sensie budowlanym wynosi 1.890.734,00 zł. Dofinansowanie 

na inwestycję wynosiło 2.122.783,00 zł. Za pozostałe środki jest zakupowane wyposażenie.  

Utworzenie terenu rekreacyjnego w m. Pyszczynek zgłoszono do odbioru w połowie grudnia. Prace 

polegały na zakupie i montażu furtek i bramy, ogrodzenia panelowego, demontaż i ponowny montaż 

istniejących piłkochwytów, zakup i montaż nowego piłkochwytu, wykonanie nawadniania na boisku 

trawiastym, wykonanie linii na nawierzchni sportowej wraz ze znacznikami i wyrównanie pozostałego 

terenu. Inwestycja w Pyszczynku kosztowała 120.960,00 zł.  

Wykonanie sieci wodociągowej w m. Mnichowo – wykonanie odcinka sieci o długości prawie                             

130 m. Zgłoszenie prac do odbioru w połowie grudnia, zaplanowano odbiór na przedwczoraj.  

Inwestycje w trakcie: 

Trwa przebudowa istniejącej sali sportowej na dwie sale lekcyjne z niezbędną komunikacją                                     

w SP im. Obrońców Gniezna i Ziemi Gnieźnieńskiej w Goślinowie. W ramach przebudowy istniejąca sala 

sportowa zostanie podzielona na dwie sale zajęć lekcyjnych, korytarz i pomieszczenie gospodarcze. 

Podpisana umowa ma być zrealizowana do 22 marca. Koszt tej inwestycji to ponad 500.000,00 zł. 

Budowa sieci wodociągowej w m. Lulkowo – wybrano najkorzystniejszą ofertę, umowa jest w trakcie 

przygotowania. Jest to inwestycja na kwotę 82.600,00 zł. 

Trwają też prace związane z budową magistrali wodociągowej w m. Jankówko oraz przebudowa ścieżki 

rowerowej. Prace są praktycznie zakończone i w trakcie odbioru. Odbiory są przewidziane                                       

na 23 grudnia.  

To by było prawie wszystko, ale korzystając, że jestem przy mikrofonie to chciałabym wszystkim 

mieszkańcom, Państwu złożyć życzenia pięknych Świąt Bożego Narodzenia w gronie najbliższych. 

Spokoju, radości, prezentów, śpiewu kolęd, a w Nowym Roku spełnienia marzeń, planów, sukcesów 

zawodowych i tych prywatnych, pozytywnego myślenia i dobrego nastroju. Dziękuję.  
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Otwieram dyskusję w punkcie 3 – Sprawozdanie Wójta 

Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał. Jako pierwsza o głos 

poprosiła Pani Radna Agata Górna – udzielam głosu, proszę bardzo. 

- Radna Agata Górna: Dziękuję bardzo. Pani Wójt, proszę mi powiedzieć czy w najbliższym czasie 

będziecie myśleli o równaniu dróg, przynajmniej tych gruntowych? Już nie mówię o łataniu asfaltówek, 

ale o równaniu gruntowych. 

- Wójt Maria Suplicka: Prace trwają cały czas na drogach. Może jakiś szczegółowy harmonogram 

przedstawi Pan Kierownik, coś więcej może powiedzieć. 

- Kierownik Mariusz Nowak: Obecnie, można powiedzieć, sukcesywnie są drogi wyrównywane,                            

ale ostatnio jak były opady to równiarki nie były wpuszczane bezpośrednio na drogi, bo błoto                               

się w tym momencie robi i nie daje to skutku. W tej chwili przez opady deszczy z powrotem pokazały 

się nierówności na drogach i dziury, ale tak jak powiedziałem – sukcesywnie jest to wyrównywane                        

i uzupełniane jest kruszywo na tych drogach. 

- Radna Agata Górna: Panie Kierowniku, od której części gminy zaczęliście? 

- Kierownik Mariusz Nowak: Ostatnio był Dębówiec i część Wełnicy, a obecnie tutaj jesteśmy… nie chcę 

powiedzieć, że Jankówko, ale chyba Strzyżewo Paczkowe.  

- Radna Agata Górna: A jeszcze mam pytanie, jak już jestem przy głosie. Proszę mi powiedzieć                             

czy zna Pan może temat jakości kruszywa, którym dotychczas były te drogi równane, bo jak warto 

zauważyć, to kruszywo czasami budziło pewnego rodzaju zastrzeżenia. Też tutaj mówiliśmy 

wielokrotnie, z Panem Przemkiem rozmawialiśmy o tym, aby jakość tego kruszywa była lepsza                                  

po to właśnie, aby nie robić tego możliwie często. Ja zdaję sobie sprawę z tego, że pogoda                                      

nie jest przychylna, żeby takie prace robić i taka pogoda właśnie powoduje tego typu nierówności                    

na drogach, jednakże moje pytanie brzmi tak: czy rozważał Pan albo wprowadzenie nowego materiału 

na rynek, takiego żeby te drogi po prostu równać raz w roku i mieć spokój? Nie wiem, porozmawianie 

z innymi gminami czy one mają tego typu problemy, bo chodzi po porostu o to, żebyśmy nie robili sami 

sobie pracy. Może warto przemyśleć, zrobić przetarg na innej jakości kruszywo. Nie jestem drogowcem, 

nie znam się, ale jeżeli temat i problem powraca to trzeba szukać innych rozwiązań. Tak zawsze                     

byłam uczona i tak postępuję. W związku z tym pytanie do Pana: czy zna Pan ten problem jakości                    

tego kruszywa i czy będzie Pan rozważał jego zmianę? 

- Kierownik Mariusz Nowak: Jest mi znany ten problem. Obecnie mamy kruszywo sortowane                                     

i to jest frakcja od 0,0 do 0,63. Już rozmawiałem tutaj z drogowcami, że podniesiemy i nie będzie                      

od 0, czyli tzw. miał kamienny, który też w zasadzie jest potrzebny do zagęszczania, ale spróbujemy                 

to podzielić na dwie frakcje: od 0 do 0,32 i od 0,32 do 0,64. 

- Radna Agata Górna: I wtedy w Waszej kompetencji, Wy będziecie podejmować decyzję na jakich 

drogach ewentualnie który rodzaj kruszywa? 

- Kierownik Mariusz Nowak: Zgadza się. To w zależności jak równiarka, bo tu też chodzi o sposób 

korytowania, głębokości. Też na ten temat już rozmawialiśmy, bo to jest wtedy głębokość maksymalnie 

do 30 cm, a minimum chociaż te 5 cm co się właśnie wyrównuje i później jest dobijany                                             

ten miał kamienny. Ten miał kamienny musi być, bo inaczej kruszywa nie dobijemy. Jak będzie sama 

gruba frakcja to będą kamienie, mówiąc kolokwialnie na drodze fruwać. To się nie zagęści i samochody 

będą ulegać zniszczeniu, karoseria aut ulega zniszczeniu. Te kamienie mogą zawsze zarysować auta.               

W tej chwili już myślimy nad tym. 

- Radna Agata Górna: Ja reprezentuję okręg Osiniec. Czy znana jest Panu sytuacja na tych drogach? 
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- Kierownik Mariusz Nowak: Jeszcze nie do końca. Ja objeżdżam te wszystkie drogi, ale jeszcze                             

na Osińcu nie byłem. 

- Radna Agata Górna: To w przerwie porozmawiamy na pewno, to już Panu obiecuję. Dobrze, na chwilę 

obecną nie mam pytań, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następny w kolejce Radny Łukasz Ciesielski w punkcie 

3. Proszę bardzo, udzielam głosu Panu Radnemu. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczącym. Pani Wójt, w sprawozdaniu 

międzysesyjnym nie wybrzmiała informacja odnośnie złożonego wniosku o budowę boiska sportowego 

przy szkole w Zdziechowie. Czy wiemy na dzień dzisiejszy jaka jest sytuacja tego wniosku?                                      

Czy uda się do końca roku uzyskać odpowiedzieć o dofinansowanie? Z tego co na Komisji żeśmy 

usłyszeli to nie mieliśmy informacji na ten temat, także czekamy. Jak to dzisiaj wygląda? Drodzy 

Państwo, na Komisji dostaliśmy odpowiedź, że jeszcze czekamy, ale 250.000,00 zł zdejmujemy,                   

także chciałbym, żeby Pani Wójt troszkę to przybliżyła. 

- Wójt Maria Suplicka: Mamy już wstępne potwierdzenie, że nie uzyskaliśmy dofinansowania na boisko 

w Zdziechowie. Czekamy na formalne potwierdzenie tej informacji. Niestety nie udało się. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Czyli rozumiem, że jeżeli uzyskamy taką informację już oficjalną                                         

to jako zainteresowani uzyskamy informację jaki był powód odmowy tego wniosku. 

- Wójt Maria Suplicka: Tak. Postaramy się też zweryfikować na jakiej podstawie, chociaż                                     

gdzieś wstępnie już zostaliśmy ocenieni jako gmina, która nie posiada wystarczająco silnego potencjału 

sportowego, aby uzyskać dofinansowanie. Mamy takie wstępne informacje, które będziemy jeszcze 

potwierdzać. 

Radny Łukasz Ciesielski: Dobrze, dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następny w kolejce Radny Mariusz Nawrocki. Proszę 

bardzo, udzielam głosu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos, Panie Przewodniczący. Pani Wójt, to jest moje trzecie 

pytanie odnośnie inwestycji w Jankówku, o której Pani Wójt wspominała. Pytałem poprzednio na sesji 

i na Komisji czy już wiemy jaki jest koszt robót dodatkowych? Pan Kierownik mówił, że w czwartek 

będzie już informacja gotowa. Drugie pytanie – do poniedziałku miała zniknąć sygnalizacja świetlna. 

Ona jeszcze wczoraj była. Dzisiaj nie wiem, bo jechałem przez miasto. 

- Wójt Maria Suplicka: Tam jeszcze końcówka prac trwa. Mamy podpisane dwa aneksy, które będziemy 

rozliczać jeszcze w tym roku. może poproszę Pana Kierownika, bo nie pamiętam kwot z tych aneksów.  

- Kierownik Mariusz Nowak: Jeśli chodzi o kwoty jako te roboty dodatkowe, bo tam będą dwa aneksy 

– jeden będzie dotyczyć ścieżki rowerowej, a drugi budowy sieci wodno-kanalizacyjnej, to pierwszy 

koszt jako robota dodatkowa to jest 202.950,00 zł brutto, tj. przy ścieżce rowerowej. Drugi koszt                    

przy budowie tej sieci wodno-kanalizacyjnej jako roboty dodatkowe to jest 362.850,00 zł brutto.                    

Jeśli chodzi o sygnalizację to prawdopodobnie jeszcze będzie do poniedziałku - w poniedziałek mamy 

odbiór końcowy – z tego względu, że jeszcze muszą być namalowane tam oznaczenia poziome drogi, 

tam musi być linia wymalowana. Niestety pogoda jest taka w tej chwili. Jestem po rozmowie                                     

i prawdopodobnie będzie jeszcze dzisiaj malowana ta linia. Jeszcze do poniedziałku – to jest moja 

decyzja – będzie ta sygnalizacja zostawiona. W poniedziałek po odbiorze będzie to zdemontowane.  

Dla bezpieczeństwa mieszkańców, linie będą malowane, więc jeszcze pozostawimy tą sygnalizację. 

Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za informację. Czy te aneksy zostały zaakceptowane                                       

przez wykonawcę?  
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- Kierownik Mariusz Nowak: Tak. Jesteśmy po rozmowie, po negocjacjach i jest to wszystko 

zaakceptowane. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo. Następna w kolejce Pani Radna Wioletta 

Nawrocka, proszę bardzo. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodniczący. Pani Wójt, ja chciałam jeszcze rozszerzyć 

pytanie Pana Radnego Łukasza Ciesielskiego. Z jakiego programu i z jakiego Ministerstwa miało                          

być dofinansowanie na to boisko? Też na Komisji nie uzyskaliśmy takiej informacji. 

- Wójt Maria Suplicka: Sportowa Polska – Ministerstwo Sportu. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo. Następna w kolejce Pani Radna Maria 

Brykczyńska, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Pani Wójt, może nie dosłyszałam. Czy była informacja na temat 

Lubochni i otwarcia placu zabaw? 

- Wójt Maria Suplicka: Nie, nie czytałam tej informacji. Ja nie wszystkie wydarzenia czytam Państwu. 

Gdybym miała czytać wszystkie to jest ich przeważnie bardzo dużo, a w ostatnim czasie szczególnie 

było dużo. 

- Radna Maria Brykczyńska: To tylko dopowiem, że z Wielkopolskiej Odnowy Wsi – „Pięknieje 

wielkopolska wieś” następny etap rozbudowy terenu rekreacyjnego na terenie Lubochni się dokonał, 

także mamy teraz powiększony plac zabaw o taki zamek ze zjeżdżalniami, grami i wspinaczką. 

- Wójt Maria Suplicka: Ale ja tak sobie chyba przypominam, że to było na ostatniej sesji już czytane. 

- Radna Maria Brykczyńska: Być może. To w takim razie dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze pytanie                      

w punkcie 3? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam punkt 3. Przechodzimy do punktu 4 – Informacja 

Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych                                 
w okresie międzysesyjnym 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi Pani Przewodnicząca Iwona Modrzejewska, proszę 

bardzo. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Posiedzenia Rady Gminy Gniezno w okresie międzysesyjnym: 

16 grudnia 2024 r. obradowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Tematami 

posiedzenia było: 

1. Omówienie projektów uchwał na X sesję Rady Gminy Gniezno. 

2. Przygotowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

17 grudnia 2024 r. obradowała Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Tematem 

posiedzenia było: 

1. Omówienie projektów uchwał na X sesję Rady Gminy Gniezno. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

17 grudnia 2024 r. obradowała Komisja Rewizyjna. Tematami posiedzenia było: 

1. Analiza budżetu na 2025 r. w tym zapoznanie się z Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

2. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2024 r. 

3. Przygotowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r. 
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17 grudnia 2024 r. obradowała Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. Tematami posiedzenia było: 

1. Omówienie projektów uchwał na X sesję Rady Gminy Gniezno. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. 

3. Ocena stanu utrzymania dróg i czystości na terenie gminy. 

4. Ocena zrealizowanych inwestycji na terenie gminy. 

Najistotniejsze pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie sprawozdawczym: 

3 grudnia 2024 r. wpłynęło pismo Radnego Ryszarda Majewskiego, do wiadomości Rady Gminy 

Gniezno, w sprawie przebudowy rurociągu we wsi Dalki na działce nr 9. 

16 grudnia 2024 r. wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały 

budżetowej na 2025 r. oraz projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gniezno na lata 2025-2039. 

17 grudnia 2024 r. wpłynęło pismo Prokuratury Rejonowej w Gnieźnie w sprawie analizy uchwały Rady 

Gminy Gniezno. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie 4 – 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam punkt 4 i przechodzimy do punktu 5 – Podjęcie 

uchwał w sprawie: a) zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
 

5a) Podjęcie uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi Pani Skarbnik Lidia Lebizon. Chciałbym                                      

tylko wspomnieć, iż obradowała Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, która wydała 

opinię pozytywną – 7 głosów za i 1 głos wstrzymujący oraz Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego – opinia pozytywna, 3 głosy za. Oddaję głos Pani Skarbnik Lidii 

Lebizon, proszę bardzo. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, przedstawię                                  

teraz uchwałę Rady Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2024 r. W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej 

na 2024 r. wprowadza się następujące zmiany: 

1. Zmniejsza się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2024 rok o kwotę 2.220.817,02 zł do kwoty 100.707.894,28 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 2.399.746,89 zł do kwoty 83.994.902,99 zł, 

- dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 4.620.563,88 zł do kwoty 16.712.991,29 zł. 

2. Zmniejsza się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2024 rok o kwotę 6.057.732,23 zł do kwoty 117.198.987,04 zł z tego: 

- wydatki bieżące zmniejsza się o kwotę 513.531,79 zł do kwoty 78.356.882,39 zł, 

- wydatki majątkowe zmniejsza się o kwotę 5.544.200,44 zł do kwoty 38.842.104,65 zł. 

3. W § 4. Określa się deficyt budżetu w wysokości 16.491.092,75 zł, który zostanie sfinansowany                           

z przychodów z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym oraz przychodów ze sprzedaży 

innych papierów wartościowych w kwocie 16.491.092,75 zł. 

4. W § 5 ust. 1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości  

24.000.000,00 zł z tytułu: 

- 10.000.000,00 zł - Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym, 

- 14.000.000,00 zł - Przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych.  

W § 5 ust. 2. Określa się łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu w wysokości 7.508.907,24 zł 

z tytułu: 

- 3.671.992,00 zł - Spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów, 
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- 3.836.915,24 - Przelewy na rachunki lokat. 

Adekwatnie w załączniku nr 1, 2, 3, 4, 6, 8, 11 jak w załącznikach do niniejszej uchwały. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Otwieram dyskusję w punkcie 5a). Czy ktoś z Pań                            

i Panów Radnych ma pytanie w tym temacie? Nie widzę, zatem możemy głosować uchwałę a) – zmianę 

uchwały budżetowej na 2024 r. Kto z Pan i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały – proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/61/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2024 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5a) i przechodzimy do punktu 5b) – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038. 

5b) Podjęcie uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gniezno na lata 2024- 2038 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Podczas obrad Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego opinia była pozytywna – 8 głosów za. Również podczas obrad Komisji Gospodarki 

Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego opinia była pozytywna – 3 głosy za. Oddaję głos 

Pani Skarbnik Lidii Lebizon, proszę bardzo. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy 

Gniezno z dnia 19 grudnia 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gniezno na lata 2024-2038. 

Na podstawie art. 228, 230 ust. 6 oraz 232 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych uchwala się, co następuje: 

W uchwale Rady Gminy Gniezno z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gniezno na lata 2024-2038 wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - " Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" wprowadza się zmiany zgodnie                             

z załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

Tutaj była autopoprawka.  
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytania w punkcie 5b)?                        

Nie widzę zgłoszeń, zatem poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038. Wątpliwości 

nikt nie ma, nie widzę zgłoszeń. Poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038. 

Kto z Pan i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem autopoprawki – proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024- 2038 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 

Za Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15, nikt                          

się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem autopoprawka została podjęta jednogłośnie. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038 wraz z autopoprawką. Kto z Pań i Panów 

Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem projektu uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/62/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024- 2038 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 

Za Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15, nikt                             

z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5b) i przechodzimy do punktu 5c) – podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej 

na 2025 r. 

5c) Podjęcie uchwał w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Podczas obrad Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego została wydana opinia pozytywna – 5 głosów za, 3 głosy wstrzymujące. Podczas obrad 

Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 3 głosy za,                                            

1 głos wstrzymujący. Podczas obrad Komisji Rewizyjnej opinia była również pozytywna – 5 głosów za. 

Oddaję głos Pani Skarbnik Lidii Lebizon, proszę bardzo.  

- Skarbnik Lidia Lebizon: Dziękuję. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, ja teraz odczytam 

uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwała Nr SO-18/0952/256/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Gniezno 

na rok 2025.  

Opinia pozytywna – uzasadnienie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gniezno na 2025 r. został przedłożony tut. Izbie 

w dniu 14 listopada 2024 r., w terminie określonym w art. 238 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

Wraz z projektem przedłożona została informacja opisowa do projektu oraz materiały informacyjne. 

1. Szczegółowość projektu, informacja opisowa załączona do projektu oraz materiały informacyjne 

odpowiadają wymogom określonym uchwałą Nr XX/136/2020 Rady Gminy Gniezno z dnia 30 stycznia 

2020 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Gniezno oraz szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 

2. Zakres unormowań zawartych w projekcie uchwały budżetowej odpowiada wymogom ustawy                        

o finansach publicznych, a w szczególności art. 212, art. 214 pkt 1 i art. 215 ustawy. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie 

5c)? Proszę, udzielam głosu Pani Agacie Górnej. 

- Radna Agata Górna: Dziękuję bardzo. Uważam, że jeśli taka uchwała jak dziś jest podejmowana                         

to wymaga jakiejś analizy, kilku słów dla nas, dla mieszkańców. I tak chciałam kilka słów wstępu                         

do tego, co było na Komisji Rewizyjnej. Rok 2024 rozpoczynaliśmy kwotą 70.000.000,00 zł,                                       

a kończyliśmy kwotą blisko 100.000.000,00 zł. Warto zapamiętać, ponieważ daje nam to obraz                         

jak nasz budżet kształtuje się w ciągu roku, a jest to różnica aż 30.000.000,00 zł. Często jak słyszę 

pytanie od kogoś „Na jakiej wysokości macie w Waszej gminie budżet?” to ciężko                                                      

jest na nie tak naprawdę odpowiedzieć, bo w styczniu mieliśmy blisko 70.000.000,00 zł, a w grudniu 

100.000.000,00 zł. Teraz ten rok przyszły 2025 będziemy rozpoczynać kwotą 95.000.000,00 zł.                        

Mam nadzieję, że optymistyczny będzie przyszły rok z tego względu, że jak wiemy nie będzie subwencji, 

ale zamiast subwencji samorządy będą miały większy udział w podatku PIT i CIT. Chciałabym tutaj 

poprosić o pomoc Panią Skarbnik, bo rozmawiałyśmy o tym na Komisji Rewizyjnej. O ile więcej 

szacujemy nasze dochody? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Około 20.000.000,00 zł. 

- Radna Agata Górna: Około 20.000.000,00 zł. Jeszcze raz powtórzę, że budżet zaczynamy                                      

od 95.000.000,00 zł i tak chociażby na oświatę w roku 2024 wydaliśmy 36.000.000,00 zł z tego naszego 
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całego tortu, który mamy i który nazywa się budżetem. W roku 2025 szacujemy podobne kwoty, 

prawda?  

- Skarbnik Lidia Lebizon: Teraz już mogę powiedzieć po tej korekcie grudniowej, że na 2024 rok, jeżeli 

chodzi o oświatę jest blisko 40.000.000,00 zł. 

- Radna Agata Górna: Rozmawialiśmy na Komisji Rewizyjnej o 36.000.000,00 zł, ale jak widzicie 

Państwo – budżet jest cały czas mobilny. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Jeżeli chodzi o 2025 rok to mamy około 38.000.000,00 zł. 

- Radna Agata Górna: Czyli też porównywalnie. Jeśli chodzi o inwestycje to jak mnie pamięć nie myli – 

w styczniu ubiegłego roku rozpoczynaliśmy kwotą rzędu 16-17.000.000,00 zł, a kończyliśmy 

38.000.000,00 zł. Teraz w roku 2025 też zaczynamy kwotą 16.000.000,00 zł. Czego by sobie życzyć? 

Przede wszystkim tego, żeby faktycznie ten udział w podatku PIT i CIT był faktycznie tak realny                                 

i żeby te pieniądze wpłynęły do nas i zasilały nasze drogi. Życzyłabym też sobie,                                                          

żeby z tych 38.000.000,00 zł, które wydajemy na inwestycje, znacznie mniej było równania dróg,                           

a budowy dróg. Tego sobie życzmy. Na Komisji Rewizyjnej mówiliśmy też o jak dalece już idącej 

sprzedaży działki w Lulkowie. Panie Skarbnik mówiła, że ta kwota - ewentualnie przynajmniej takie 

plany miała Pani Skarbnik, aby oddłużyć nas, czyli zmniejszyć dług w gminie. Ja natomiast – i tutaj 

chciałabym swoją prywatę włączyć – chciałabym przedyskutować, jeżeli dojdzie faktycznie                                     

do sprzedaży albo kiedy dojdzie, to biorąc pod uwagę, że szacujemy tak wysokie dochody z CIT-u                            

i PIT-u, to może warto byłoby zobaczyć, żeby część tych pieniędzy oddłużyć, ale faktycznie część 

przekazać na tak potrzebne inwestycje. To tyle z mojej strony. Myślę, że po tych liczbach jakże bardzo 

ogólnikowych widać, że pracy w ciągu roku ma i Pani Wójt, i Pani Skarbnik, i Państwo Radni,                                    

bo debatujemy zawsze nad każdą złotówką i ją oglądamy. Dobrze, że się dzieje. Dobrze, że ten budżet 

jest taki wysoki, ale to też pokazuje tendencję, że mieszkańcy bardzo chętnie przybywają do naszej 

gminy. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze pytanie                      

w tym punkcie? Udzielam głosu Panu Radnemu, proszę bardzo.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos, Panie Przewodniczący. Ja tylko wspomnę, że pisałem, 

składałem dwa wnioski do budżetu, interpelacje i żaden z tych wniosków nie jest ujęty w budżecie. 

Składałem wniosek o nakładkę na drodze asfaltowej między Jankówkiem i Wełnicą. Droga ma 3,5 km   

i praktycznie już przestała istnieć. To jest podobny stan jak ta droga na Kędzierzyn, jest łata na łacie. 

Uzyskałem informację od poprzedniego Kierownika, od Pana Roberta Błocha, że gdyby była robiona 

nakładka to nie jest budowa i to można z innych pieniędzy uzyskać, na bieżąco. Panie Kierowniku,                     

czy jest jakaś szansa realna na nakładkę w tym roku z pieniędzy, które zostaną po przetargach?                       

Tam są dwa odcinki do zrobienia. My nie oczekujemy, że ona powstanie w całości, ale od strony miasta 

to ta droga już za chwilę przestanie istnieć. Ja do Pani Wójt się zwracam. 

- Wójt Maria Suplicka: Ja poproszę Pana Kierownika. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Wszystkie pytania są do Wójta. 

- Kierownik Mariusz Nowak: Tak jak Pan wspomniał – po przetargu będziemy wiedzieć. Po przetargach 

ogólnie w gminie będziemy wiedzieć jakie mamy pieniądze, czy z napraw. Tylko tu w tym momencie 

możemy tą nakładkę, jeśli to nie przebudowa tylko jako remont, naprawa zrobić to. Obecnie                               

nie jesteśmy w stanie wykonać tego. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Wnioskowałem też o projekt i wykonanie brakującej części 

chodnika. Z tego co wiem to z chodnikiem jest coraz bliżej, tam udało się konflikty prawne na pewnym 

etapie zrealizować. Pani Wójt, jak to wygląda? 



17 
 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, konflikty udało się w pewnym sensie zlikwidować, ale są jeszcze sprawy 

formalne, które czekają do regulacji. W dalszej kolejności będziemy mogli planować dopiero 

inwestycję. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Rozumiem. Czyli na ten moment nie ma projektu chodnika w budżecie                     

na 2025 rok? On się może pojawić w trakcie roku? 

- Wójt Maria Suplicka: O ile będą oszczędności to wtedy będziecie mogli Państwo planować zadania. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce Pani Radna Maria Brykczyńska, 

proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Ja również ubolewam nad tym, że złożyłam wniosek we wrześniu 

tego roku odnośnie przyszłorocznego budżetu i żaden punkt z tego wniosku nie został uwzględniony. 

Ja już nie mówię o dużych inwestycjach, ale chociażby w Wierzbiczanach przy drodze głównej 

oświetlenie – 2 punkty świetlne. Takich rzeczy było też więcej. Cieszy mnie jednak to, że chociaż                                     

to nie jest zapisane w budżecie – chodzi mi o Wielkopolską Odnowę Wsi i strategie, które                                      

już się ukończyły i sołectwa, jak Wola Skorzęcka, które chcą przystąpić do Wielkopolskiej Odnowy Wsi. 

Będzie możliwość dofinansowania, tak jak Pani Wójt wcześniej mówiła. Chociaż to też było zawarte                 

w tym wniosku i mam nadzieję, że to dofinansowanie jednak będzie dla tych sołectw. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Nie widzę następnych zgłoszeń, zatem możemy poddać 

pod głosowanie uchwałę, chociaż tutaj jest autopoprawka. Pani ją przedstawiła, tak? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Jeszcze nie. Ja już przedstawię uchwałę po autopoprawce. Uchwała Rady 

Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r.  

1. 1 Określa się łączną kwotę dochodów budżetu na rok 2025 w wysokości – 94.604.970,66 zł z tego: 

dochody bieżące – 85.347.918,59 zł; 

dochody majątkowe – 9.257.052,07 zł. 

2. Dochody o których mowa w ust.1 obejmują w szczególności: 

1. Dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

ustawami w wysokości – 4.488.469,00 zł. 

2. Dotacje i środki na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, 

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 – 7.368.727,70 zł. 

§ 2. 1. Określa się łączną kwotę wydatków budżetu na rok 2025 w wysokości – 92.769.893,90 zł z tego: 

wydatki bieżące – 76.506.665,28 zł; 

wydatki majątkowe – 16.263.228,62 zł. 

2. Wydatki o których mowa w ust. 1 obejmują: 

1. Wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

ustawami w wysokości – 4.488.469,00 zł. 

2. Wydatki bieżące na wynagrodzenia i składki od nich naliczane – 35.091.836,52 zł. 

3. Wydatki na obsługę długu – 2.302.588,69 zł. 

4. Wydatki na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 

2 i 3 w wysokości 7.368.727,70 zł. 

§ 3. Dochody z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i zezwoleń na sprzedaż 

w obrocie hurtowym w kwocie 226.800,00 zł przeznacza się na realizację zadań określonych                                   

w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz na realizację zadań 

określonych w programie przeciwdziałania narkomanii. 

§ 4. Określa się nadwyżkę budżetu w wysokości 1.835.076,76 zł, która zostanie wykorzystana na spłaty 

udzielonych pożyczek w latach ubiegłych. 



18 
 

§ 5. 1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości 3.836.915,24 zł. 

2. Określa się kwotę planowanych rozchodów budżetu w wysokości 5.671.992,00 zł. 

§ 6. Określa się zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy Gniezno w łącznej 

kwocie 2.916.285,50 zł z tego: 

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych – 2.636.785,50 zł; 

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych – 279.500,00 zł. 

§ 7. Upoważnia się Wójta Gminy Gniezno do: 

1) Dokonywania zmian w budżecie polegających na przeniesieniach w planie wydatków między 

paragrafami i rozdziałami w ramach działu w zakresie wydatków na wynagrodzenia ze stosunku pracy. 

2) Przenoszenia planu wydatków bieżących na wydatki majątkowe w ramach działu, przenoszenia 

planu wydatków pomiędzy zadaniami inwestycyjnymi w ramach działu z wyłączeniem wydatków 

inwestycyjnych objętych załącznikiem przedsięwzięć wieloletnich do WPF oraz nie powodujących 

likwidacji istniejących zadań lub tworzenia nowych zadań inwestycyjnych. 

3) Lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank 

prowadzący obsługę budżetu. 

4) Dokonywania zmian o których mowa w art. 258 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.                              

o finansach publicznych. 

5) Dokonywania zmian w budżecie w zakresie realizacji zadań dotyczących pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa polegających na: 

a) zmianach w planie dochodów i wydatków, w tym dokonywania przeniesień wydatków między 

działami klasyfikacji budżetowej, 

b) zmianach w planie wydatków związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów 

inwestycyjnych, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu. 

6) Zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu 

budżetu na kwotę 500.000,00 zł. 

§ 8. Określa się wysokość sumy do której wójt może samodzielnie zaciągać zobowiązania na kwotę 

500.000,00 zł. 

§ 9. Dochody z wpływów z tytułu opłat i kar o których mowa w art. 402 ust.4-6 ustawy prawo ochrony 

środowiska przeznacza się na sfinansowanie wydatków z zakresu ochrony środowiska w zakresie 

określonym ustawą.  

§ 10. Określa się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek do łącznej wysokości  

500.000,00 zł, w tym: 500.000,00 zł w postaci kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu 

roku przejściowego deficytu budżetu. 

§ 11. Tworzy się rezerwy: 

1. ogólną w wysokości 190.000,00 zł 

2. celową na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 200.000,00 zł 

§ 12. Wyodrębnia się fundusz sołecki w formie zestawienia wydatków z podziałem kwot                                     

oraz określeniem przedsięwzięć do realizacji w poszczególnych sołectwach. 

§ 13. Wyodrębnia się Wydatki Rządowy Fundusz Polski Ład w kwocie 728.728,00 zł. 

Dziękuję. 

Radny Ryszard Majewski opuścił salę obrad. W tym momencie w sesji uczestniczy 14 Radnych. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w związku 

z przedstawionym projektem uchwały i autopoprawką? Salę opuścił Radny Ryszard Majewski, zatem 

obradujemy w składzie 14 osób. Najpierw poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. Państwo Radni otrzymali tą autopoprawkę na maila.                          

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwały 
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budżetowej – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał?                              

Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej 
na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował  

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Wstrzymał się 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 13, 1 Radny                    

się wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem autopoprawka do projektu uchwały została przyjęta. 

Możemy teraz przejść do głosowania uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2025 r. Kto z Pań                         

i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej 

na 2025 r. – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał?                               

Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 2 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/63/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały 
budżetowej na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Wstrzymała się Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Wstrzymał się  

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński:  Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 12 Radnych,                  

2 osoby się wstrzymały, nikt z Radnych nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta. Dziękuję. 

Zamykam punkt 5c) i przechodzimy do punktu 5d) – podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2039. 
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5d) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno                                             
na lata 2025-2039 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński:  Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego wydała 

opinię pozytywną – 8 głosów za. Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego również wydała opinię pozytywną – 4 głosy za. Również na obradach Komisji Rewizyjnej 

była wydana opinia pozytywna – 5 głosów za. 

Proszę Panią Skarbnik Lidię Lebizon o przedstawienie projektu uchwały. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, ja najpierw przedstawię uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwała Nr SO-18/0957/256/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2039 – opinia pozytywna. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie 

5d)? Nie widzę zgłoszeń. Teraz Pani przedstawi uchwałę. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Zgadza się. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, ja już przedstawię 

uchwałę po autopoprawce. 

Uchwała Rady Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gniezno na lata 2025-2033.  

Na podstawie art. 230 ust. 6 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych uchwala się, 

co następuje: 

§ 1. Uchwala się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Gniezno na lata 2025-2033, zgodnie                                   

z załącznikiem nr 1 do uchwały. 

§ 2. Uchwala się wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gminy Gniezno, obejmujący limity wydatków                         

w poszczególnych latach oraz limity zobowiązań z nimi związane, zgodnie z załącznikiem                                           

nr 2 do uchwały. 

§ 3. 1. Upoważnia się Wójta Gminy Gniezno do zaciągania zobowiązań: 

1) związanych z realizacją wieloletnich przedsięwzięć do wysokości limitów określonych w załączniku 

nr 2 do uchwały; 

2) z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna                                  

dla zapewnienia ciągłości działania Gminy i których terminy płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

2. Upoważnia się Wójta Gminy Gniezno do przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań, o których 

mowa w ust. 1 kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy. 

3. Upoważnia się Wójta Gminy Gniezno do dokonywania zmian limitów zobowiązań i kwot wydatków 

na realizację przedsięwzięć finansowanych z udziałem środków europejskich albo środków, o których 

mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, w związku                             

ze zmianami w realizacji takich przedsięwzięć, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu dla każdego 

roku objętego wieloletnią prognozą finansową. Upoważnienie to obejmuje także upoważnienie                      

do dokonywania zmian środków przeznaczonych na współfinansowanie realizacji przedsięwzięć,                        

o których mowa w zdaniu pierwszym, w tym wkładu własnego beneficjenta, oraz wynikających                            

z rozstrzygniętych konkursów, o których mowa w art. 38 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.                     

o zasadach realizacji programów. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Gniezno. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Otwieram dyskusję w punkcie 5 d). Nie widzę zgłoszeń, 

zatem najpierw pod głosowanie poddam autopoprawkę. 
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Poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2039. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest                            

za przyjęciem autopoprawki – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie.                                

Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2039 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie.  

Poddaję pod głosowanie teraz uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

na lata 2025-2039.  Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały – proszę                 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/64/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2025-2033 

Brykczyńska Maria Nieobecna  Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Wstrzymała się 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Nieobecna 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 
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Zamykam punkt 5d), przechodzimy do punktu 5e) – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. 
 

5e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego wydała 

opinię pozytywną – 8 głosów za. Uchwałę przedstawi Pani Skarbnik Lidia Lebizon. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy Gniezno                               

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. 

Rada Gminy Gniezno uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się z budżetu Gminy Gniezno Pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego                                      

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2221P Strzyżewo 

Kościelne-Ganina”. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pani Skarbnik, wejdę w słowo. Teraz omawiamy Goślinowo. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Uchwała Rady Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. Rada Gminy Gniezno uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się z budżetu Gminy Gniezno Pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego                                      

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2213P w m. Goślinowo- 

budowa chodnika”. 

§ 2. Pomoc finansowa, o której mowa w § 1, zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu na 2025 rok, w wysokości 200 000,00 zł. 

§ 3. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy, o której mowa w § 1 zostaną określone w umowie 

zawartej pomiędzy Gminą Gniezno a Powiatem Gnieźnieńskim. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Czy ktoś z Pań                             

i Panów Radnych ma pytanie w tym temacie? Udzielam głosu Panu Radnemu Mariuszowi 

Nawrockiemu, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Ja mam tylko taki głos formalny. Na Komisji Finansów                          

była mowa o tym - temat podnosiła Radna Rzempała-Chmielewska i ja również, Pan Przewodniczący 

również potwierdzał, że jak się pojawiają na sesji i na Komisjach uchwały gdzie są mapki, i żeby te mapki 

były dostępne dla Radnych, i żeby na sesji takie mapki można było zobaczyć na monitorze.                                      

My nie wiemy tak właściwie. Mamy w tym momencie suchą uchwałę i ja nie wiem jakiego to dotyczy 

fragmentu i myślę, że większość Radnych nie wie. Panie Przewodniczący Ciesielski, było. Miało                         

być na sesji, jest sesja i nie ma żadnej mapki, nie widzimy. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy do uchwały jest dołączona mapka? 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja nie widzę, nie mam żadnej mapki. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Kwestia dotyczyła projektów uchwał, musiałaby                                              

być wprowadzona poprawka i o ile wiem – to miało dotyczyć przyszłości, a nie przedmiotowej uchwały. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Panie Przewodniczący, po to są Komisje. Pan na Komisjach nie bywa póki 

co. Dobrze wiedzieć, żeby realizować wskazania, które pojawiają się na Komisjach. Zapisane                               

jest w statucie i w ustawie, że wójt pomaga w organizacji sesji i Komisji, więc jaki problem załączyć 

mapkę.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Panie Radny, ma Pan prawo złożyć poprawkę. Składa Pan 

poprawkę? 
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- Radny Mariusz Nawrocki: Poprawki nie składam tylko wnoszę głos formalny, że miały być mapki. 

Gadaliśmy o tym chyba z 20 minut i znowu było czcze gadanie, niepotrzebny czas na Komisji.                                     

Nikt nie słucha Radnych, którzy przychodzą i realizują swój czas poświęcony na taką pracę.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pytanie w jakim trybie teraz ma odpowiedzieć Pan Łukasz 

Ciesielski. Oddaję głos Panu Ciesielskiemu, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Chcę, żeby potwierdził, że była taka mowa. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Właśnie chciałem się odnieść do tego, co mówi Pan Radny Nawrocki.                          

Była dyskusja na Komisji i prosiliśmy o to, aby do każdej uchwały, która jest związana właśnie tego typu, 

gdzie są podejmowane decyzje, jeśli chodzi o chodniki, drogi i inne rzeczy. Nie każdy Radny                                  

zna dokładnie gminę, a jeśli już zna to nie tak szczegółowo, żeby wiedział według numeru drogi, która 

część drogi. Dyskusja też się wdała w to, że od kogo do kogo, komu na tym zależy. To już w tej chwili 

jest nieważne, ale w momencie kiedy byłaby taka mapka to każdy radny wiedziałby po pierwsze                               

o co chodzi, o jaki odcinek drogi, a po drugie to wiedzielibyśmy nad czym głosujemy. Podjęliśmy 

decyzję, ja obiecałem Komisji, że od najbliższej Komisji na pewno będzie zarówno to dopilnowane,                   

aby każda uchwała tego typu miała mapę i co do pracowników, aby przy każdej uchwale, która                         

jest drażliwa, można było zasięgnąć opinii i każdy pracownik do danej uchwały, aby mógł nam 

sensownie wytłumaczyć i przedstawić nam tą daną informację, o którą pytamy, bo przy ostatniej 

Komisji była sytuacja taka, że gdzieś telefonicznie musieliśmy się posiłkować. Nie do końca                                      

to jest sprawne i prosimy o to na przyszłość zarówno Panią Wójt, zresztą w protokole z Komisji                          

jest to wypisane, aby taka sytuacja więcej nie miała miejsca. Dziękuję. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja nie oczekuję, że w tym momencie będzie, ale byłoby wskazane, że jeżeli 

jest problem, to żeby tą mapkę wrzucić. Nie musimy jej na sztywno przypisywać do danych uchwał,                 

ale byłoby fajnie, żeby mapka się pojawiła na monitorze. Dodam jeszcze, że nie spotykamy się dlatego, 

żeby się spotykać, gdzie się spotkało 15 Radnych, grupa pracowników, Pani Wójt, Sołtysi. Obserwują 

nas też mieszkańcy. Mieszkańcy z chęcią rzucą okiem i zobaczą o czym mowa, także mój wniosek 

formalny na przyszłość. Teraz nie wnioskuję o zmianę uchwały, ale wnioskuję o to, żeby się pojawił                 

na monitorze plan tej uchwały i następnej dotyczącej Strzyżewa Kościelnego. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Agacie Górnej. 

- Radna Agata Górna: Pani Mecenas na pewno się ze mną zgodzi, że żeby podjąć dzisiejszą uchwałę                

to nie potrzebujemy autopoprawki, nie potrzebujemy załącznika, ale jeżeli będzie wola większości                    

to możemy poprosić Pana Informatyka o to, żeby tutaj chociażby rzut z satelity zrobił. Domyślam                      

się też, że przygotowując się na sesję, Państwo Radni wiecie jakie podejmujemy uchwały i gdyby                     

był ewentualny problem z lokalizacją danego przedmiotu, nad którym aktualnie debatujemy,                                

to właśnie jest czas, żeby ewentualnie dopytać. Ja też pozostawiam to na rękach Pana 

Przewodniczącego. Jeżeli większość Radnych chce, żeby to było dzisiaj wyświetlone to ja też nie widzę 

problemu, ale wydaje mi się, że zarządzać przerwę i robić autopoprawkę jest zbędne. Pani Mecenas? 

Wniosek nie padł, ale mógłby paść ode mnie.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Następna w kolejce Pani Radna Agnieszka Rzempała-

Chmielewska. Będąc w temacie mogę Państwu podpowiedzieć, że na stronie Powiatu Gnieźnieńskiego 

jest wykaz wszystkich dróg powiatowych dostępnych w naszym powiecie od pierwszej do ostatniej 

drogi, także tyle w kwestii wyjaśnienia. Proszę bardzo, udzielam głosu Pani Agnieszce Rzempale-

Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja może tylko dopowiem, że sytuacja na ostatniej Komisji 

była dla mnie przynajmniej niekomfortowa, dlatego że mam pewne wyobrażenie sztuki urzędniczej                     

i to nie jest tak, że to była sytuacja z tego wtorku, ale ja to obserwuję od dłuższego czasu, że mamy 
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uchwały - czy to są Komisje, czy to jest sesja i są momenty kiedy nie ma komu odpowiedzieć na pytanie 

tu i teraz. Pani Wójt pracowała w starostwie zarówno jako dyrektor wydziału jak i członek zarządu.                      

Ja również pracowałam w starostwie i nie przypominam sobie sytuacji, żeby ktoś z osób 

przygotowujących uchwały szedł na Komisję czy na sesję Rady Powiatu i nie znał odpowiedzi                                     

na te pytania. Mało tego, żeby w ogóle nie było tej osoby, która tą uchwałę przygotowywała. Chcę tylko 

przypomnieć, że sesje, które odbywały się w powiecie i Komisje tak samo, zaczynały się o godz. 13:00. 

Nie było problemu, że Komisje kończyły się często o 17:00 czy 18:00. My, przypominam, mamy Komisję 

o 9:00, a sesję o 11:00, więc jest kadra obecna w urzędzie, więc jeżeli jest tu i teraz zaplanowana 

Komisja czy sesja i ktoś tą uchwałę przygotował to dla mnie jest dziwne i wręcz nie mogę tego pojąć, 

że nie możemy otrzymać odpowiedzi na podstawowe pytania jaki odcinek, jaki koszt kilometra, 

dlaczego to a dlaczego coś innego. To są zwykłe pytania i nie trzeba być specjalistą, żeby wiedzieć,                     

że podstawowe pytania mogą paść. Zwróciłam się również do Pana Przewodniczącego o to,                                    

że może ustalmy sobie jakąś ogólną zasadę, że jeżeli padają pytania i jeżeli nawet w tym momencie              

nie otrzymujemy od organu wykonawczego odpowiedzi – czy to z ust Pani Wójt czy od osoby wskazanej 

to ustalmy może 7 dni kalendarzowych, że taka informacja do nas przez Biuro Rady wpłynie                                 

i to do wszystkich Radnych. Wielokrotnie zdarzyły się sytuacje, że pytaliśmy, tu i teraz nie było 

odpowiedzi, potem się trzeba było przypominać i czasami po 30 dniach w końcu ktoś nam odpowiedź 

przysyłał. Ja już pomijam, że nie ma tej odpowiedzi w tym momencie, ale jeżeli już jej nie ma z jakiegoś 

powodu to bardzo bym prosiła, żeby naprawdę w jakimś rozsądnym terminie te odpowiedzi do nas 

spływały. My mamy prawo pytać. To jest nasze prawo i moim zdaniem jest to wręcz obowiązek 

radnego, że jak podnosi tą rękę to wie nad czym podnosi rękę, a nie na zasadzie 15:0, ale gdyby                           

się ktoś zapytał która droga gdzie, to szczerze mówiąc nie wie. Podejmujmy te decyzje świadomie,                      

a żeby te decyzje podejmować świadomie to trzeba mieć dostęp do wiedzy, do zasobu. Nie wydaje                 

mi się, że powinniśmy szukać na stronie powiatowej wszystkich dróg, bo jeżeli akurat tu się znalazł 

projekt uchwały w trybie jeszcze takim, że dopisywaliśmy tą uchwałę i za chwilę następną to niech 

wnioskodawca poczyni wszelkie starania, żebyśmy tu i teraz mieli tą informację gdzie ta droga,                       

gdzie ona leży, jaki odcinek – wszystkie potrzebne informacje techniczne, które powinniśmy pozyskać, 

a nie że dzisiaj nas odsyłać, że najlepiej mamy teraz wszyscy wejść na stronę powiatową i szukać sobie 

wszystkich dróg. Trochę mało to jest poważne. Wyraziliśmy to na Komisji i ponieważ ten temat pojawił 

się ponownie, więc powtarzam go. Naprawdę bardzo proszę, żebyście Państwo czy osoby,                                

które przygotowują uchwały troszeczkę spojrzały z drugiej strony. Wyobraźcie sobie, że jesteście 

Radnymi. My nie chcemy Was krytykować, ale chcemy po prostu mieć informacje, odpowiedzi                            

na pytania tu i teraz, kiedy o to pytamy i żebyście mogli w ogóle nam na Komisjach odpowiadać, 

żebyśmy się nie musieli gdzieś telefonicznie szukać, dzwonić, bo to jest po prostu nieprofesjonalne. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zanim udzielę głosu, bo tutaj Pan Radny i Pan Kierownik chciał 

odpowiedzieć, ale też jeszcze wyjaśnię do Pani Agaty Górnej. Rolą Przewodniczącego Rady                                   

nie jest dbanie o to, co będzie załącznikiem graficznym do uchwały, także tutaj jak Pani Wójt 

zadecyduje to tak Państwu przekaże. Jeżeli chodzi natomiast o kolejną kwestię to Pani Radna Agnieszka 

Rzempała wypowiedziała się w swojej osobie, a ja tylko stwierdziłem, że po numerze drogi, który mamy 

podany w uchwale, jestem w stanie stwierdzić, która to jest droga, także Pani potrzebuje mapę,                     

a ja w nazwie uchwały mam wskazane, której drogi dotyczy. Proszę Pana Rafała Skweresa o głos. 

- Kierownik Rafał Skweres: Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, szanowni Państwo Radni, 

przysłuchuję się tej dyskusji i pewnie dobrym zwyczajem byłoby, gdybyśmy do uchwał dołączali 

załącznik graficzny. Ja też jestem radnym powiatowym i nie dalej jak na ostatniej Komisji prosiłem pana 

wicestarostę - omawiał strefę płatnego parkowania na ul. 3 Maja i prosiłem, żeby na sesji był załącznik 

graficzny. Myślę, że to będzie dobrym rozwiązaniem zarówno w samorządzie powiatowym i gminnym, 

bo nie zawsze w powiatowym ten załącznik też się pojawiał. Nie dalej niż na ostatniej Komisji                               
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o tym mówiłem. Teraz w kwestii pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego z racji tego,                               

że reprezentuję Gminę Gniezno już od wielu lat na szczeblu Rady Powiatu, także bardzo dobrze znam 

te drogi powiatowe i na te pytania mogę odpowiedzieć, jeżeli takie są – który to jest odcinek,                           

jaka to jest droga, jaki kilometraż. Czy Pani Radna ma pytanie do tej uchwały? 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pan Hubert włączył mapę. 

- Kierownik Rafał Skweres: To jest główna droga przez Goślinowo, droga powiatowa od sklepu Dino                    

i kończy się w m. Orchoł. To jest główna droga przez Goślinowo, droga powiatowa. To zadanie 

realizowane już było w zeszłym roku - budowaliśmy chodnik jako powiat. W związku z tym, że powstał 

sklep Dino, zwiększyła się tam ruchliwość pieszych na tym odcinku drogi. Gmina Gniezno przeznaczała 

350.000,00 zł z własnego budżetu i powiat 350.000,00 zł, czyli koszt wynosił 700.000,00 zł. Z racji tego, 

że po przetargu zostały oszczędności, bo kwota przetargu wynosiła 480.000,00 zł to została kwota 

ponad 200.000,00 zł, więc bardzo szybko udałem się do Starosty Gnieźnieńskiego z prośbą,                                 

aby oszczędności z tego przetargu przeznaczyć na dalszy odcinek chodnika przy tej drodze powiatowej. 

Pan Starosta się zgodził, gmina też się zgodziła, żeby te 50% swojego udziału przeznaczyć na dalszy 

odcinek. Ten dalszy odcinek jest teraz realizowany. On miał być zrobiony do końca roku, ale tam będzie 

aneks i on będzie skończony do lutego 2025 roku. W związku z tym, że po tych dwóch zadaniach 

zauważyliśmy, że braknie około 400 m, aby chodnik znajdował się przy wszystkich nowych osiedlach    

to stwierdziliśmy, że właściwym byłoby, aby te 400 m tego brakującego chodnika dorobić,                                      

tj. do os. Diamentowego w Goślinowie. W związku z tym, wspólnie chcemy, aby ten chodnik przebiegał 

przy wszystkich nowych osiedlach w sołectwie Goślinowo. W związku z tym jest ta propozycja,                           

aby dobrym znaczeniem i niepisaną umową od wielu, wielu lat miedzy samorządami gminnymi                              

i powiatowymi po 50% wkładu, aby te 400 m brakującego chodnika w przyszłym roku wykonać – 

200.000,00 zł Gmina Gniezno i 200.000,00 zł Powiat Gnieźnieński. My w projekcie budżetu, a budżet 

będziemy uchwalać w poniedziałek, też mamy tą kwotę zabezpieczoną, aby ten chodnik                                 

był w Goślinowie już skończony, żebyśmy nie przeskakiwali do innego sołectwa na 100 m,                                           

tylko żeby właściwie przez ¾ sołectwa Goślinowo ten chodnik był wykonany. Mam nadzieję,                                    

że Pani Radna z Goślinowa może to potwierdzić. To jest wiele rozmów, spotkań Wójta i Starosty.                          

Ja jako radny powiatowy też w tym uczestniczę na bieżąco. Tak samo jeśli będziemy mówić o kolejnej 

uchwale to też mogę dopowiedzieć, która to jest droga. Ona zaczyna się od ul. Orcholskiej                                        

aż do Strzyżewa Paczkowego. To jest bardzo długa droga powiatowa. W poprzedniej kadencji robiliśmy 

nowe nakładki na wysokości sołectwa Wełnica, wzdłuż os. Zimowego, Letniego aż dojechaliśmy                           

do kościoła w Strzyżewie Kościelnym. Kto z Państwa porusza się tą drogą w stronę Strzyżewa 

Smykowego, Paczkowego, Kościelnego, Ganiny to pewnie zauważył, że od kościoła w Strzyżewie 

Kościelnym aż do Strzyżewa Smykowego stan nawierzchni drogi powiatowej jest po prostu tragiczny – 

jest łata na łacie. Też wyszliśmy z inicjatywą, też pisali mieszkańcy i Pan Radny tego okręgu, żebyśmy 

po 50% udziału, tak jak w poprzednich zadaniach, które są realizowane przez powiat,                                                  

ale też współfinansowane przez gminę, żebyśmy wykonali nakładkę właśnie od kościoła w Strzyżewie 

Kościelnym w stronę Ganiny. Na dzisiaj trudno powiedzieć jaki to będzie kilometraż. Po przetargach, 

które były w tym roku, kwota którą mamy w następnej uchwale – 450.000,00 zł i powiat, który                              

ma w projekcie budżetu 450.000,00 zł – razem 900.000,00 zł powinno wystarczyć na około 1,7 km. 

Jeżeli by wystarczyło – ja mówię o cenach, które były w tym roku – to dojedziemy z nową nawierzchnią 

drogi do Ganiny, do skrzyżowania z drogą gminną, do posesji chyba 9A, gdzie państwo Matelscy 

mieszkają. Jeśli są jakieś pytania… My mamy budżet, tak jak mówiłem, 23 grudnia w poniedziałek                   

i my w projekcie budżetu mamy to zadanie – 200.000,00 zł chodnik w Goślinowie i 450.000,00 zł 

Strzyżewo Kościelne, nakładka. Jak jestem przy głosie to mogę powiedzieć, że mamy 2.200.000,00 zł 

na drogę Lubochnia-Osiniec. Tu na razie nie ma wkładu gminy i mam nadzieję, że on nie będzie 

potrzebny. Mamy złożony wniosek z rządowego funduszu do pani Wojewody Wielkopolskiego. Cały 
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kosztorys to jest około 11.000.000,00 zł. To jest moje marzenie, że ta droga będzie w końcu zrobiona. 

Jakbyśmy dostali 60-70% dofinansowania to mam nadzieję, że w przyszłym roku uda się to zrobić. 

Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś wątpliwości                      

co do mapy? Proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Może najpierw odpowiem Panu Kierownikowi, że to jest również 

moje marzenie i nie tylko, żeby ta droga w końcu została wyremontowana, tak na marginesie. Wracając 

do wypowiedzi Pani Radnej Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej i Radnego Nawrockiego to również 

miałam taki dyskomfort podczas Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. Nie otrzymałam wszystkich odpowiedzi na pytania. Mam nadzieję, że ta dzisiejsza 

dyskusja przyczyni się do tego, że jednak te Komisje będą w trochę inny sposób przeprowadzane, 

bardziej profesjonalnie i nie będziemy musieli czekać na pracowników, szukać ich, żeby przyszli                                

i dopowiedzieli, a pytania, które mamy, żeby były naprawdę konkretnie przygotowane. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Zanim poddam pod głosowanie uchwałę to chciałbym 

jeszcze raz zapytać czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma wątpliwości co do przedstawionego załącznika, 

który przedstawił Pan Hubert na ekranie. Czy możemy podjąć głosowanie? Udzielam głosu Panu 

Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Wątpliwości nie mam. Dziękuję za mapkę i dziękuję za wytłumaczenie Panu 

Kierownikowi.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Zatem mogę poddać pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. Mamy dwie takie same nazwy, 

w tym momencie mówimy o drodze 2213P w m. Goślinowo. 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest                                      

za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto                                        

się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/65/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Zamykam punkt 5e) i przechodzimy do punktu 5f) – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. 
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5f) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W tym momencie dotyczy to przebudowy drogi powiatowej                        

nr 2221P Strzyżewo Kościelne-Ganina. Podczas obrad Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego opinia była pozytywna – 6 głosy za, 2 głosy wstrzymujące. Oddaję głos Pani Skarbnik 

Lidii Lebizon, proszę bardzo. 

- Skarbnik Lidia Lebizon: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała Rady Gminy Gniezno                          

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego.  

Rada Gminy Gniezno uchwala, co następuje: 

§ 1. Udziela się z budżetu Gminy Gniezno Pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego                                       

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2221P Strzyżewo 

Kościelne - Ganina ". Tutaj chciałam zgłosić oczywistą omyłkę pisarską – jest 2212P.  

§ 2. Pomoc finansowa, o której mowa w § 1, zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu na 2025 rok, w wysokości 450 000,00 zł. 

§ 3. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy, o której mowa w § 1 zostaną określone w umowie 

zawartej pomiędzy Gminą Gniezno a Powiatem Gnieźnieńskim. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ja tutaj mam pytanie, zanim poddam pod dyskusję. Pytanie                        

do Pani Mecenas. Jeżeli mamy błąd pisarski – czy potrzebna jest autopoprawka do zmiany numeru 

drogi? Jak to wygląda formalnie? Dobrze, dziękuję. Kto z Pań i Panów Radnych ma pytanie? Jeszcze 

mapkę poprosimy. Zaznaczone kolorem fioletowym to jest droga powiatowe z Gniezna                                                

z ul. Orcholskiej, przez centrum Strzyżewa Kościelnego, potem idzie na północny wschód. Czy jakieś 

pytania w tym temacie? Udzielam głosu Panu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja mam pytanie do Pana radnego powiatowego. Czyli kontynuujemy drogę 

od kościoła, przez centrum wsi przy świetlicy, zakręt i ten kilometr tam z kawałkiem, o którym                             

Pan mówił?  

- Kierownik Rafał Skweres: Tak, od ul. Orcholskiej mamy cały czas nawierzchnię nową aż do kościoła                  

w Strzyżewie Kościelnym. Tam jest zakończenie i zaczyna się stara nawierzchnia. Teraz będziemy 

kontynuować, czyli pójdziemy przez sołectwo Strzyżewo Kościelne do sklepu około 400 m i dalej                                      

w stronę Ganiny, aż dojdziemy do m. Ganina. Mam nadzieję, że w kolejnym roku 2026 dojedziemy                     

z nakładką do Strzyżewa Smykowego. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie                                    

lub wątpliwości? Nie widzę. Teraz mam pytanie formalne: czy ta autopoprawka w formie pisemnej 

musi wpłynąć? Czy Państwo Radni mają jakieś wątpliwości? Nie ma, zatem poddaję pod głosowanie 

autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wyeliminowania oczywistej omyłki pisarskiej,                            

czyli winno być? 

- Skarbnik Lidia Lebizon: 2212P Strzyżewo Kościelne-Ganina.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dobrze, także poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego. Kto z Pań i Panów 

Radnych jest za przyjęciem autopoprawki – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku                               

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Mamy 14 Radnych, 14 Radnych głosowało, 14 Radnych głosowało 

za, nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem autopoprawka do uchwały została 

przyjęta jednogłośnie.  

Przechodzimy teraz do głosowania uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gnieźnieńskiego – przebudowa drogi powiatowej nr 2212P Strzyżewo Kościelne-Ganina. Kto z Pań                         

i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku                           

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/66/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Gnieźnieńskiego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował  

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, nikt                              

z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję.  

Zamykam punkt 5f) i przechodzimy do punktu 5g) – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały                        

nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Gminy Gniezno. 
 

5g) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia                            
19 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego wydała 

opinię pozytywną – 8 głosów za. Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego również wydała opinię pozytywną – 4 głosy za. Oddaję głos Pani Sekretarz Hannie 

Wrzaskowskiej, proszę bardzo.  
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- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, zmiana polega na dodaniu 

w załączniku nr 4 do Statutu nowej jednostki gminnej, która została powołana we wrześniu 2024 r. 

Dopisujemy punkt 11 – Gminny Klub Dziecięcy Nasze Gzuby w Szczytnikach Duchownych.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie                                      

5g) w przedmiocie powyższej uchwały? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy poddać projekt uchwały 

pod głosowanie. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Gminy 

Gniezno – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał?                                  

Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/67/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie Statutu Gminy 
Gniezno 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował  

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5g) i przechodzimy do punktu 5h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały                             

nr XXV/172/2016 Rady Gminy Gniezno z dnia 29 września 2016 r. w sprawie utworzenia samorządowej 

jednostki organizacyjnej Gminne Centrum Usług Wspólnych w Gnieźnie oraz nadania jej statutu. 

5h) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/172/2016 Rady Gminy Gniezno  z dnia  
29 września 2016 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Gminne 
Centrum Usług Wspólnych w Gnieźnie oraz nadania jej statutu 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej wydała 

opinię pozytywną – 4 głosy za. Przedstawi Pani Hanna Wrzaskowska. Proszę bardzo, udzielam głosu 

Pani Hannie Wrzaskowskiej.  

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Szanowni Państwo, tutaj zmiana polega dokładnie na tym samym                             

co w poprzedniej uchwale, czyli w uchwale niejako regulującej działanie Gminnego Centrum Usług 

Wspólnych dopisujemy też nową jednostkę – Gminny Klub Dziecięcy Nasze Gzuby w Szczytnikach 

Duchownych. Generalnie chodzi o to, że Centrum Usług Wspólnych jest jednostką, która prowadzi 

obsługę naszych jednostek oświatowych i tutaj dopisujemy kolejną jednostkę. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie                                      

w przedmiocie uchwały? Nie widzę zgłoszeń, zatem poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie 
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zmiany uchwały nr XXV/172/2016 Rady Gminy Gniezno z dnia 29 września 2016 r. w sprawie 

utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Gminne Centrum Usług Wspólnych w Gnieźnie 

oraz nadania jej statutu. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwała nr X/68/2024 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 grudnia                     
2024 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXV/172/2016 Rady Gminy Gniezno z dnia 29 września                
2016 r. w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Gminne Centrum Usług 
Wspólnych w Gnieźnie oraz nadania jej statutu 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. Dziękuję. 

Zamykam punkt 5h) i przechodzimy do punktu 5i) - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

5i) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023                               
z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Podczas obrad Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy 

Społecznej opinia była pozytywna – 4 głosy za. Uchwałę przedstawi Pan Mariusz Jopa – Przewodniczący 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

- Dyrektor Mariusz Jopa: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, jak co roku w grudniu o tej porze 

uchwalacie Państwo Gminny Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na kolejny rok, czyli na rok 2025. Środki finansowe na realizację tych Gminnych Programów 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii pochodzą                     

z opłat na wydawanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Zgodnie z art. 41 ustawy                                 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 10 ustawy z dnia 29 lipca 2005 

r. o przeciwdziałaniu narkomanii, prowadzenie działań związanych z profilaktyką, rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych i przeciwdziałaniem narkomanii należy do zadań własnych gminy, natomiast 

realizacja ich prowadzona jest właśnie w postaci gminnego programu, uchwalanego corocznie                        

przez gminy. W tym roku w budżecie, jak już Pani Skarbnik wspomniała, na problemy alkoholowe mamy 

226.800,00 zł, w tym 2.000,00 zł na przeciwdziałanie narkomanii. Szczegółowy preliminarz kosztów   

jest tez w załączniku do uchwały. Jak są jakieś pytania to będę odpowiadał.  
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram dyskusję w punkcie 5 i). Kto z Pań i Panów Radnych                  

ma pytania odnośnie uchwały? Proszę o zgłoszenia. Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy poddać projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

- Dyrektor Mariusz Jopa: Przepraszam, bo ja omówiłem program na 2025. Mój błąd, przepraszam. 

Omówiłem następną uchwałę, na 2025. Jeszcze omówię w takim razie uchwałę, jeśli chodzi o zmianę 

uchwały na ten bieżący rok. Konieczna jest zmiana tego programu na rok 2024 z tego względu,                             

że wydatki na te programy przeciwdziałania alkoholizmowi są niewygasające. Jeśli pozostają                                     

z ubiegłego roku to przechodzą na rok następne. Ewentualnie dochodzą tu jeszcze dodatkowe opłaty 

z wydanych zezwoleń. W tym roku 2024 takie dodatkowe środki wpłynęły, Pani Skarbnik zaleciła 

wprowadzić to budżetu. To jest kwota około 30.000,00 zł. Ta kwota została podzielona na te zadania, 

które już wcześniej były w uchwale przyjęte. Po prostu zwiększyliśmy w niektórych punktach,                            

typu np. imprezy sportowe, festyny, działania profilaktyczne w szkołach – zwiększyliśmy o tą kwotę                        

i dlatego jest konieczna zmiana tego programu. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytania, bo się zakręciliśmy? 

- Dyrektor Mariusz Jopa: Ja się zakręciłem, przepraszam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Nie widzę zgłoszeń, zatem jeszcze raz, żeby było jasne – poddaję 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023                    

z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. Kto z Pań i Panów Radnych 

obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku                           

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za” 14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/69/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie                       
zmiany uchwały Rady Gminy Gniezno nr LXXI/565/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                                       
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych obecnych na sali – „za” głosowało 

14, nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Dziękuję. 
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Teraz możemy przejść do punktu 5j) – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 

5j) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawiał Pan wcześniej, może jeszcze raz pokrótce tylko. 

- Dyrektor Mariusz Jopa: Pokrótce dodam, że ten program jest corocznie uchwalany przez radę gminy. 

Na 2025 rok środki na program są zapisane w budżecie w kwocie 226.800,00 zł. te środki właśnie muszą 

być w całości wykorzystane na program, który jest załącznikiem do uchwały. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie 

5j)? Nie widzę, zatem mogę poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                 

na rok 2025. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały – proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/70/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                           
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5j) i przechodzimy do punktu 5k) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady 

Gminy Gniezno na 2025 r. 

5k) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zanim przedstawię – wysłałem w piątek 6 grudnia projekt roboczy 

planu pracy Rady Gminy Gniezno. Otrzymałem tylko jedną wiadomość od Radnej Agaty Górnej,                      

żeby plan pracy był dostosowany do sesji Rady Powiatu, co wziąłem oczywiście pod uwagę. Oczywiście 

Rada podejmie decyzję, przyjmując projekt uchwały, zatem przedstawię projekt uchwały, który został 

opublikowany w zwołaniu sesji.  

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. z późn. zm.                               

(t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) oraz § 11 ust. 3 Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą                
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nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2019 r. poz. 6149) 

uchwala się, co następuje: 

§ 1. Zatwierdza się plan pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. stanowiący załącznik do niniejszej 

uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Gniezno. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Plan pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. przedstawia się następująco: 

Styczeń 

- Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji stałych sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji 

za miniony rok kalendarzowy. 

Luty 

- Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gniezno w 2025 r. 

- Powierzenie Miastu Gnieznu przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno                     

w 2025 r. 

- Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wykonania uchwał Rady Gminy Gniezno 

podjętych w 2024 r. 

Marzec 

- Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

- Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2024 r. 

Kwiecień 

- Sprawozdanie ze ściągalności podatków za 2024 r. 

Maj 

- Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gnieźnie o stanie bezpieczeństwa w Gminie Gniezno. 

Czerwiec 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gniezno za 2024 r. 

- Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2024 r. 

Wrzesień 

- Informacja Komendanta Gminnego OSP o działaniach gminnych jednostek. 

Październik 

- Informacja o działalności Wielkopolskiej Izby Rolniczej. 

Listopad 

- Uchwalenie podatków i opłat lokalnych na 2026 r. 

- Przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa    

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2026 r. 

- Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych. 

Grudzień 

- Uchwalenie budżetu Gminy Gniezno na 2026 r. 

- Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

- Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2026 r. 

- Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy Gniezno na 2026 r. 

W uzasadnionych przypadkach Rada Gminy Gniezno zastrzega sobie prawo dokonywania korekty 

planu. 

Uzasadnienie: 

W świetle zapisu art. 18 ust 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do właściwości 

rady gminy należą wszystkie sprawy pozostające w zakresie działania gminy, o ile ustawy nie stanowią 
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inaczej. Również zgodnie z § 11 ust. 3 Statutu Gminy Gniezno sesje zwyczajne to sesje, które                                 

są uwzględnione w planach pracy Rady Gminy Gniezno. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej 

uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Po opublikowaniu powyższej uchwały obradowała Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego, gdzie Przewodniczący poinformował mnie, że padł wniosek. Po analizie z Panią 

Mecenas doszliśmy do wniosku, że nie ma uzasadnienia prawnego, żeby wpisywać tego typu wnioski, 

ale to oczywiście Państwo Radni podejmą taką decyzję. Ja z mojej strony mogę powiedzieć, że planuję 

wprowadzić kalendarz roboczy, który nie jest obligatoryjny przy projekcie uchwały. Byłyby                                   

tam wskazane daty sesji, które będą opublikowane na stronie internetowej. Mogą pojawić się sytuacje, 

szykuje się rok 2025, Koronacja Królewska, kwiecień i inne miesiące mogą być zarezerwowane                           

pod obchody tego święta. W związku z powyższym nie chciałem wprowadzać konkretnych                                   

dat w uchwale, bo mogłoby to być związane z wprowadzeniem dodatkowego chaosu i zamieszania. 

Deklaruję natomiast wprowadzić plan dodatkowo jako informacja na stronę internetową urzędu. Byłby 

to trzecie czwartki miesiąca, czyli już mogę powiedzieć, że pierwszy byłby to 16 stycznia. Na pewno 

trzeci czwartek nie będzie w czerwcu, ponieważ wtedy wypada Boże Ciało. Tu też jeszcze trzeba 

uzgodnić, ponieważ do połowy miesiąca wpływają dokumenty, więc nie może to być drugi czwartek 

miesiąca, więc najprawdopodobniej będzie to ostatni czwartek miesiąca.  W tym momencie pokryje 

się do z sesją Rady Powiatu. Teraz oddaję głos w dyskusji, proszę bardzo.  

- Radna Agata Górna: Panie Przewodniczący, bardzo dziękuję, że przychylił się Pan do mojej prośby. 

Wiem, że myśleliśmy podobnie w tym temacie, więc nie było to nic odstającego i nad wyraz z mojej 

strony ekstrawaganckiego. Wiem, że Pan Przewodniczący myślał podobnie. Nie sposób                                           

mi tu nie wspomnieć jako osobie pracującej na cały etat, że wnioskowałam, żeby sesje                                             

były w terminach późniejszych z tego względu, żebym po prostu mogła wykonywać swoje obowiązki                  

i żeby Pan Przewodniczący przychylił się do osób pracujących właśnie zawodowo na umowę o pracę, 

na etat. Rozumiem, że były ważne względy, co też zaznaczyłam w informacji do Pana 

Przewodniczącego, że jeżeli po prostu się nie da to okej, to po prostu się nie da. Rozumiem,                                      

że się nie dało, ale nie sposób było mi nie wspomnieć o tym, że faktycznie wnioskowałam,                                  

aby te godziny były późniejsze. Dziękuję. Będę oczywiście za uchwałą.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Oddaję głos Panu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu, 

proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Na wtorkowej Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego poddałem pod głosowanie, odczytałem wniosek i Pan Przewodniczący poddał                           

pod głosowanie mój wniosek, żeby do tej uchwały wprowadzić daty dzienne. Wniosek uzyskał poparcie 

Komisji Finansów. Dlaczego? W minionej kadencji był takie zapisy prawie od początku i uważam,                        

że to strasznie uporządkowało i ułatwiło pracę Radnym. Nie było głosów, że komuś to przeszkadza. 

Radni byli w stanie sobie zaplanować na rok do przodu swoje urlopy, wyjazdy wakacyjne. Miało                        

to też znaczenie dla mieszkańców. Mamy grupę mieszkańców, która nas ogląda i wtedy wiedziała                     

na sztywno o tych 10-ciu sesjach, które są zaplanowane. Wiadomo, pojawiały się sesje nadzwyczajne 

zawsze. Tak pracuje urząd, czasami trzeba pieniądze szybko gdzieś tam przeprowadzić. Złożyłem                      

taki wniosek, Komisja poparła. Co Pan na to, Panie Przewodniczący? Ja będę za chwilę składał kolejny 

wniosek, żeby Rada poparła. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ma Pan prawo. Pani Mecenas, proszę odnieść się do sprawy,                     

bo też uzgadnialiśmy, że musiałby paść wniosek formalny i oczywiście ma Pan prawo, Rada musi                           

w tym momencie go przegłosować.  
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- Mecenas Justyna Nowak: Tak, jak najbardziej. Na chwilę obecną mamy taki projekt uchwały,                           

więc jeżeli Pan Radny chce wprowadzenia zmian to oczywiście droga poprawki, która zostanie                      

przez Państwa Radnych przegłosowana następnie, tylko że musi zostać zgłoszona w formalny sposób. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Ja nie rozumiem uporu Pana Przewodniczącego i tłumaczenia 

argumentami, że jakaś koronacja. Nie widzę tu związku między naszą pracą. Nie chcę się powoływać 

na swoją historię bycia Radnym. Ja jestem czwartą kadencję, a piątą kadencję jest Radny Ciesielski.                   

W mojej pierwszej i długiej kadencji rady były zwoływane w sposób bardzo chaotyczny. Byłem osobą 

pracującą, aktywną i strasznie mi to ciążyło, że nie było wiadomo, kiedy ta sesja będzie, dlatego                          

się cieszyłem, że w minionej kadencji udało się te 10 rad na sztywno zapisać. Składam wniosek o zmianę 

tej uchwały, żeby do poszczególnych miesięcy, do tych 10 rad dopisać daty dzienne. W tych miesiącach, 

kiedy wypadają jakieś święta ustawowe to wiadomo, że tam gdzie nie może być ten trzeci czwartek                 

to byłby np. czwarty czwartek. Składam wniosek pod głosowanie o zmianę projektu,                                              

żeby do tych miesięcy, poszczególnych sesji dołączyć daty dzienne, żeby to były trzecie czwartki 

miesiąca z określeniem daty kalendarzowej. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oczywiście, ma Pan prawo. Proszę o przygotowanie projektu 

poprawki i przekazanie wszystkim Radnym, żebyśmy wiedzieli nad czym głosujemy. Nie wiem                            

czy Pan ma gotową, czy czekamy? 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale ja nie mam gotowej. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Wprowadza Pan poprawkę, Panie Radny. Chciałbym wiedzieć                       

nad czym mam głosować.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Proszę zrobić chwilę przerwy, Panie Przewodniczący. Powinien                                  

Pan się wsłuchiwać w to, co się dzieje na Komisjach. Ja na Komisji złożyłem taki wniosek i Komisja 

poparła ten wniosek, więc też mógł się Pan przygotować do tego. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Widzę, że mam jeszcze zgłoszenie. W temacie Pani Radna Maria 

Brykczyńska, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, że mnie Pan Przewodniczący zauważył w końcu. Ja też złożyłam 

swoją uwagę do planu, być może po terminie – nie będę się upierać. Chodziło mi o przestawienie 

dwóch tematów tak, żeby one korespondowały z posiedzeniami mojej Komisji. Chodzi mi o to,                             

że w maju będziemy mieć spotkanie, jak co roku, z wszystkimi OSP i rozmowę na temat                                             

co już jest zrobione, jakie są plany na przyszłość i żeby właśnie z maja, kiedy jest w planie pracy                       

Pana Przewodniczącego „Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gnieźnie”, żeby to zamienić           

i żeby tu były straże OSP, a Komendanta dać tam wtedy kiedy są OSP, bo one są przewidziane                               

na wrzesień. To tylko taka była moja sugestia, więc jeżeli Pan Przewodniczący nie wziął tego pod uwagę 

to nie będę się upierać. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W nawiązaniu do Pani planu pracy to mam napisane „styczeń-

grudzień”, nie mam wskazanych dokładnie miesięcy, więc trudno byłoby mi się odnieść. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja napisałam maila z tą propozycją, już nie pamiętam z jaką datą, odnośnie 

planu pracy. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: To też we wniosku formalnym, ale udzielam głosu Pani Radnej 

Iwonie Modrzejewskiej, proszę bardzo. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Dziękuję Panie Przewodniczący. W gwoli wyprostowania pewnej 

informacji – nie cała Komisja Finansów poparła wniosek Pana Mariusza, były dwa głosy wstrzymujące. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale Komisja głosuje większością głosów, Pani Przewodnicząca. 
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- Radna Iwona Modrzejewska: Tak, ale zawsze jest podawane kto się wstrzymał itd. To tak w gwoli 

wyjaśnienia, żeby nie było obrazowo, że cała Komisja poparła wniosek. Jeśli chodzi o mnie to ja byłam 

tą osobą, która się wstrzymała, ponieważ uważam, że tu tak proponuje Pan Przewodniczący, że będzie 

to trzeci czwartek. Możemy wszyscy przyjąć, że będzie to trzeci czwartek i nie będzie potrzeby 

zwoływania i wprowadzania uchwały, jeżeli byśmy musieli zmienić ten termin. Tak jak mówiliśmy – 

pojawiły się kilka razy sesje nadzwyczajne. Myślę, że to że nie będzie zapisu daty spowoduje,                                   

że będziemy mogli przesunąć zawsze tą konkretną sesję nawet tydzień wcześniej, jeśli będzie potrzeba, 

a nie zwoływać sesję nadzwyczajną. Myślę, że to może pomóc. Kwestia jest tego, żebyśmy zawsze 

chociażby na 2 miesiące do przodu… Umawiamy się w tym momencie, że wiemy, że jest to trzeci 

czwartek i przyjmujemy to za pewnik. W momencie, jeżeli byłoby odstępstwo to możemy wcześniej                

na ten temat zdecydować. Co do opinii naszej Komisji to myślę, że tak – można by wpisać tą datę,                    

ale uważam, że nie jest to konieczne; że nie jest to jakiś niezbędnik. Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oczywiście muszę poddać pod głosowanie wniosek. Przepraszam, 

ogłaszam przerwę do momentu przygotowania poprawki przez Pana Radnego Mariusza Nawrockiego. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gniezno o godz. 13:00 ogłosił przerwę w obradach w celu 
przygotowania przez Radnego Mariusza Nawrockiego poprawki do projektu uchwały. 

O godz. 13:20 Przewodniczący Rady wznowił obrady X sesji Rady Gminy Gniezno.  
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Szanowni Państwo, wznawiam X sesję Rady Gminy Gniezno. 

Jesteśmy w punkcie 5k) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno 2025 r.                             

Z poprawką do uchwały, do planu pracy Rady Gminy Gniezno wystąpił Pan Radny Mariusz Nawrocki. 

Proszę, oddaję głos Panu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu o przedstawienie poprawki do uchwały 

dotyczącej planu pracy Rady Gminy Gniezno. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Szanowni Państwo, otrzymali Państwo na biurko moją 

poprawkę, tak jak mówiłem Państwu przed przerwą. W tej poprawce są wskazane daty dzienne 

poszczególnych miesięcy. Generalnie wszędzie są to trzecie czwartki, które zaproponował                                    

Pan Przewodniczący, z wyjątkiem czerwca kiedy przypada Boże Ciało – wtedy zaproponowany                        

jest tam przy zmianie czwarty czwartek. Też wcześniej wypada w grudniu przed świętami - mniej więcej 

o tej porze jak teraz. Ja odczytam Państwu tylko tą zmianę, bo część uchwały zostaje. Panie 

Przewodniczący, odczytam tylko to co po zmianie, żeby już było krócej. Moja poprawka dotyczy zmiany 

uchwały, żeby uchwała odnośnie pracy Rady Gminy funkcjonowała tak jak funkcjonowała                               

przez ostatnie 5 lat minionej kadencji. Propozycja zmiany: 

16 stycznia 2025 r. 

- Przedstawienie przez Przewodniczących Komisji stałych sprawozdań z realizacji planów pracy Komisji 

za miniony rok kalendarzowy. 

20 lutego 2025 r.  

- Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gniezno w 2025 r. 

- Powierzenie Miastu Gnieznu przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno                   

w 2025 r. 

- Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z wykonania uchwał Rady Gminy Gniezno 

podjętych w 2024 r. 

20 marca 2025 r. 

- Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 
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- Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2024 r. 

24 kwietnia 2025 r. 

- Sprawozdanie ze ściągalności podatków za 2024 r. 

22 maja 2025 r. 

- Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Gnieźnie o stanie bezpieczeństwa w Gminie Gniezno. 

26 czerwca 2025 r. 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gniezno za 2024 r. 

- Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2024 r. 

18 września 2025 r. 

- Informacja Komendanta Gminnego OSP o działaniach gminnych jednostek. 

16 października 2025 r. 

- Informacja o działalności Wielkopolskiej Izby Rolniczej. 

20 listopada 2025 r. 

- Uchwalenie podatków i opłat lokalnych na 2026 r. 

- Przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa   

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2026 r. 

- Informacja nt. analizy oświadczeń majątkowych. 

18 grudnia 2025 r. 

- Uchwalenie budżetu Gminy Gniezno na 2026 r. 

- Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno. 

- Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2026 r. 

- Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Gminy Gniezno na 2026 r. 

Pozostałe fragmenty uchwały są niezmienione, tylko zmiana jest ta, którą tu odczytałem – daty 

dzienne. Proszę Państwa o przychylność i o poparcie mojego wniosku. Jeżeli Państwo nie poprą                            

to będziemy pracować tak jak mówił Pan Przewodniczący. Dziękuję bardzo, chyba że są pytania                          

do mojej zmiany to z chęcią odpowiem. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jakieś pytania? Nie widzę, zatem mogę 

poddać pod głosowanie wniosek formalny Radnego Mariusza Nawrockiego – poprawka do projektu 

uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. kto z Pań i Panów Radnych obecnych 

na sali jest za przyjęciem wniosku formalnego – proszę o podniesienie ręki. Kto się wstrzymał?                          

Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

 Głosów „za”  6 
Głosów „przeciw” 8 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno odrzuciła poprawkę Radnego Mariusza Nawrockiego do projektu uchwały                 
w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Przeciw Modrzejewska Iwona Przeciw 

Dobrzyński Patryk Przeciw Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Przeciw Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Przeciw Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Przeciw Tubacki Lech Przeciw 
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Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Przeciw 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 6, nikt                                  

z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Wniosek został odrzucony, dziękuję. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję Państwu za głosowanie. Pozostaje mi ufać i wierzyć w słowa Pana 

Przewodniczącego, że będzie Pan na sztywno pilnował tego trzeciego czwartku każdego miesiąca. 

Będziemy na bieżąco monitorować. Dziękuję bardzo.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały                

w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. Nie widzę zgłoszeń, wszystko jasne. Kto z Pań                 

i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gniezno                    

na 2025 r. – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 3 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/71/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Wstrzymała się 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Wstrzymał się 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Wstrzymała się Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 11 Radnych,                    

3 Radnych się wstrzymało, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 5l) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gniezno na 2025 r. 

5l) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos Pani Agacie Górnej Przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej, proszę bardzo. 

- Radna Agata Górna: Dziękuję. Przedstawiam Państwu plan pracy Komisji Rewizyjnej na przyszły rok. 

Tak jak za każdym razem wspominamy, że przedmiotem działań Komisji jest przede wszystkim badanie 

legalności, gospodarności, rzetelności, celowości i zgodności dokumentacji ze stanem faktycznym.                   

Ja jestem taką Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej, do której cały rok możecie się Państwo zgłaszać – 

mówiłam to nie raz. Jeżeli będzie konieczność to będziemy zmieniać tę uchwałę. To nie jest uchwała 

sztywna. To była propozycja, która została przyjęta przez członków Komisji i ona jest wypadkową tego, 

co działo się w zeszłym roku i tego o co wnioskowali Radni. Plan naszej pracy jest podzielony                                   

na dwa miesiące, po to abyśmy mogli dostosowywać plan pracy do pracy Rady. Styczeń/luty myśleliśmy 

o analizie dotyczącej dróg gminnych, które znajdują się na terenie naszej gminy. Mówić będziemy                  

m.in. o wykazie dróg; o wskazaniu, które drogi w pierwszej kolejności należy remontować, o jakie drogi 

wnioskują mieszkańcy co do przyjmowania prywatnych dróg – jest to bardzo ważny temat. W ogóle 
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drogi są tematem bardzo ważnym, ale ten temat przejmowania prywatnych dróg budzi spore 

kontrowersje, więc Komisja też chciała się tym zająć. W dalszym ciągu analizować Krzyszczewo.                          

Jeśli chodzi o marzec i kwiecień to jest propozycja analizy kosztów związanych z prowadzeniem Filialnej 

Szkoły Podstawowej z oddziałami przedszkolnymi w Modliszewku. Maj/czerwiec to jest analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu. Tu są akurat stałe terminy, abyśmy mogli przygotować                                  

się do absolutorium. Będziemy zapoznawać się z opinią RIO i ewentualnie kierować wniosek do Rady 

o udzielenie absolutorium Wójtowi gminy. Czerwiec/lipiec miałby dotyczyć analiza zaciąganych 

zobowiązań finansowych Gminy Gniezno w latach 2018-2024. Jak zobaczyliście Państwo, ja bardzo 

lubię porównania, bo mamy wtedy jakiś taki moment wypadkowy. Możemy widzieć jak kształtują                      

się różne rzeczy, nad którymi debatujemy. Wrzesień miałby być pod kątem analizy zarządzeń wydanych 

przez Wójta Gminy Gniezno i znowu porównanie: rok 2024 do roku 2025. Październik/listopad                               

to analiza kosztów związanych z prowadzeniem Zespołu Szkół w Szczytnikach Duchownych. 

Listopad/grudzień to też taki stały temat pracy, dotyczący analizy budżetu na rok przyszły                                       

wraz z zapoznaniem się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, przygotowanie sprawozdań                               

i przygotowanie planu pracy. To wszystko z mojej strony, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytania                                       

w tym punkcie? Nie widzę zgłoszeń, zatem mogę poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno na 2025 r.  

Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno                      

na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/72/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 5m) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków                      

i Petycji Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

5m) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 
Gniezno na 2025 r. 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos Pani Przewodniczącej Joannie Wojtkowiak, proszę 

bardzo. 
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- Radna Joanna Wojtkowiak: Dziękuję. Panie Przewodniczący, Pani Wójt, drodzy Radni, plan pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno na rok 2025. Nasza propozycja jest następująca: 

Przedmiotem działań Komisji Skarg, Wniosków i Petycji będzie: 

- rozpatrywanie skarg dotyczących zadań lub działalności Wójta oraz kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, 

- rozpatrywanie wniosków i petycji składanych przez obywateli we wszystkich przypadkach, w których 

na podstawie przepisów prawa organem właściwym do ich rozpatrzenie jest Rada, 

- opiniowanie projektów uchwał będących w zakresie kompetencji Komisji. 

Tematy posiedzeń: 

1. Rozpatrywanie skarg, wniosków i petycji wpływających do Rady Gminy Gniezno. 

2. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2024 r. 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2026 r. 

Terminy posiedzeń: 

Posiedzenia Komisji będą się odbywać w miarę napływu skarg, wniosków i petycji w terminach 

wynikających z obowiązujących przepisów prawa. 

Taki plan pracy chciałabym, żeby wszedł pod uchwałę, którą dzisiaj prosiłabym, żebyśmy przegłosowali. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w przedmiocie                             

tej uchwały? Nie widzę pytań, zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych                              

jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał?                 

Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/73/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5m), przechodzimy do punktu 5n) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

5n) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi Przewodniczący Komisji Pan Radny Łukasz Ciesielski, 

proszę bardzo. 
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- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Panie Przewodniczący. Plan pracy Komisji Finansów i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

I. Przedmiot działań 

Przedmiotem działań Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego będzie rozpatrywanie 

spraw bieżących wynikających z pracy Rady Gminy Gniezno, w tym opiniowanie projektów uchwał                

oraz podejmowanie inicjatyw i wniosków w zakresie: 

- budżetu, 

- finansów, 

- gospodarki komunalnej, 

- planowania przestrzennego, 

- turystyki, 

- promocji, 

- współpracy z organizacjami samorządowymi, 

- współpracy ze społecznościami lokalnymi i regionalnymi innych państw w zakresie rozwoju 

gospodarczego. 

II. Tematy posiedzeń: 

1. Przygotowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji za 2024 r. 

2. Informacja o sprzedaży mienia komunalnego w 2024 r. 

3. Informacja na temat ilości wydanych decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu                    

w 2024 r. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gniezno za 2024 r. 

5. Ocena zaangażowania prowadzonych robót inwestycyjnych - posiedzenie wyjazdowe. 

6. Informacja o realizacji spłaty zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

7. Ściągalność podatków i opłat za pierwsze półrocze 2025 r. 

8. Informacja na temat ulg i umorzeń podatkowych za pierwsze półrocze 2025 r. 

9. Zaopiniowanie propozycji stawek podatków i opłat lokalnych na 2026 r. 

10. Analiza i zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Gniezno na 2026 r. 

11. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2026 r. 

III. Uwagi 

Powyższy plan pracy jest planem ramowym, wyznaczającym główne kierunki działania Komisji – może 

być rozszerzany i uzupełniany w miarę potrzeb Rady Gminy lub z inicjatywy Komisji. 

Odczytam uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego                         

na 2025 r. 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. oraz § 38 i § 39 

Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 

2019 r. uchwala się, co następuje: 

§ 1. Zatwierdza się plan pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy 

Gniezno na 2025 r. stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego Rady Gminy Gniezno. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie                                          

w tym punkcie? Nie widzę zgłoszeń, zatem możemy poddać projekt uchwały pod głosowanie. Poddaję 

pod głosowanie uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Rady Gminy Gniezno na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały 

– proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 
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Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/74/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14, nikt                               

z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5n), przechodzimy do punktu 5o) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

5o) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska                        
i Porządku Publicznego Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Przedstawi Przewodnicząca Pani Maria Brykczyńska, proszę 

bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo. Proponowany plan pracy, który za chwilę przedstawię 

został zaakceptowany przez członków Komisji. Po konsultacjach, w których m.in. Pani Radna Joanna 

Janiak poprosiła, rozszerzyłam o posiedzenie wyjazdowe Komisji do Lulkowa, do zakładu 

zagospodarowania odpadów. 

I Przedmiot działań: 

Przedmiotem działań Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego będzie 

rozpatrywanie spraw bieżących wynikających z pracy Rady Gminy Gniezno, w tym opiniowanie 

projektów uchwał oraz podejmowanie inicjatyw i wniosków w zakresie: 

- rolnictwa, 

- leśnictwa, 

- ochrony środowiska, 

- bezpieczeństwa publicznego, 

- ochrony przeciwpożarowej, 

- wiejskich inwestycji ekologicznych infrastruktury technicznej i rolnictwa, 

- wodociągów i zaopatrzenia w wodę, 

- kanalizacji oraz usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych, 

- utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń sanitarnych, 

- wysypisk, 

- zieleni gminnej. 

II. Tematy posiedzeń nie zostały podzielone na miesiące, żeby można było płynnie w razie potrzeby 

zmieniać punkty. W związku z tym od stycznia do grudnia zaplanowane jest: 
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- Posiedzenie komisji z udziałem zaproszonych przedstawicieli OSP z terenu Gminy Gniezno 

(Modliszewo, Strzyżewo Smykowe, Mnichowo, Zdziechowa) oraz pracownika UG Gniezno - omówienie 

min. Kosztów utrzymania OSP, zestawienie wydatków poszczególnych jednostek, zapotrzebowanie                  

na 2025 r., 

- Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych za rok 2024, 

- Ocena stanu bezpieczeństwa PPOŻ na terenie gminy oraz ocena stanu infrastruktury z tym związanej 

- sprawozdanie, 

- Ocena czystości i bezpieczeństwa wybranych placów zabaw - posiedzenie wyjazdowe, 

- Ocena stanu utrzymania dróg i czystości na terenie gminy po okresie zimowym - sprawozdanie, 

- Realizacja zadania opieki nad bezpańskimi zwierzętami, 

- Gospodarka odpadami komunalnymi - realizacja budowy PSZOK w gminie, Zakład Zagospodarowania 

Odpadów w Lulkowie - posiedzenie wyjazdowe, 

- Realizacja programów prośrodowiskowych na terenie Gminy Gniezno - „Czyste powietrze”, „Poprawa 

jakości powietrza na terenie Gminy Gniezno” , likwidacja wyrobów zawierających azbest na terenie 

Gminy Gniezno, 

- Realizacja inwestycji kanalizacyjnych i wodociągowych. Stan zaawansowania rozbudowy kanalizacji 

na terenie Gminy Gniezno, 

- Ocena stanu infrastruktury melioracyjnej na terenie gminy, 

- Propozycje stawek podatkowych na 2026 r., 

Ponadto: 

- Opiniowanie w sprawach projektów uchwał, 

- Opiniowanie w sprawach zgłaszanych przez mieszkańców, wymagających zainteresowania Komisji 

bądź zleconych przez Radę Gminy, Wójta Gminy, 

- Omówienie i realizacja bieżących spraw i problemów zgłaszanych przez mieszkańców, sołtysów, 

radnych, 

- Załatwianie bieżących spraw wynikających z prac Komisji. 

III. Uwagi 

Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego przedstawiła powyżej ramowy 

plan pracy na 2025 rok. Plan ten nie jest planem zamkniętym tematycznie, czyli jeżeli będziemy 

wiedzieli, że Komisja powinna zająć się jakimiś tematami to wiadomo, że można ten plan pracy,                          

pod podjęciu uchwały przez Radę Gminy, rozszerzyć. Komisja zamierza kontynuować współpracę                          

z sołtysami poszczególnych sołectw, mieszkańcami, Wójtem Gminy, Przewodniczącym Rady i Radnymi 

oraz wszystkimi zainteresowanymi. 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. oraz § 38 i § 39 

Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą nr X/66/2019 Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 

2019 r. uchwala się, co następuje: 

§ 1. Zatwierdza się plan pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Rady Gminy Gniezno na 2025 r. stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska 

i Porządku Publicznego Rady Gminy Gniezno. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w przedmiocie 

uchwały? Nie widzę zgłoszeń, zatem mogę poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu 

pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy Gniezno                  

na 2025 r. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki                                   

i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 
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Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/75/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14, nikt                                 

z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 5p) – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone 

geodezyjnie numerem 282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo. 

5p) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy z tym samy dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone geodezyjnie 
numerem 282 i 283, położone w miejscowości Lulkowo 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę bardzo Pana Roberta Błocha. 

- Kierownik Robert Błoch: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, nieruchomości rolne 

niezabudowane, pierwotnie oznaczone w ewidencji gruntów jako działki nr 12/3 i 12/4 położone                         

w miejscowości Kalina oraz 205/1, 205/2, 205/3 i 205/4 położone w miejscowości Lulkowo zostały 

wydzierżawione Firmie Centrum Wynajmu Nieruchomości 4 S.A. na okres 1,5 roku.                                               

Przed zakończeniem umowy dzierżawy wspomniana firma zwróciła się z wnioskiem do Wójta Gminy 

Gniezno o wydzierżawienie tych samych nieruchomości na okres 1 roku. Następnie nastąpiło scalenie 

tych nieruchomości, a następnie podział i wyodrębnienie działek o numerach ewidencyjnych 282 i 283 

położonych w miejscowości Lulkowo, które stanowiły część obszaru z poprzednich umów dzierżawy. 

Firma centrum Wynajmu Nieruchomości 4 S.A. ponownie zwróciła się do Wójta Gminy Gniezno                              

z wnioskiem o dalszą dzierżawę nieruchomości nr 282 i 283 położonych we wsi Lulkowo na okres                          

6 miesięcy. W związku z tym, iż umowa dzierżawy kończy się z dniem 31 grudnia 2024 r., powyższa 

Firma złożyła w dniu 11 grudnia 2024 r. wniosek o dalszą dzierżawę tych gruntów do dnia 30 września 

2025 r. w celu prowadzenia dalszych procedur związanych z nabyciem tych nieruchomości. W związku 

z faktem, iż łączny okres dzierżaw wyniósł 3 lata, koniecznym jest wyrażenie zgody dla Wójta Gminy 

Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą na te same grunty. Podjęcie 

niniejszej uchwały jest zatem w pełni celowe i uzasadnione. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w temacie 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę zgłoszeń, zatem mogę poddać pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z tym samym dzierżawcą, na te same nieruchomości, oznaczone geodezyjnie numerem 282 i 283, 
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położone w miejscowości Lulkowo. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę                   

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/76/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, 
na te same nieruchomości, oznaczone geodezyjnie numerem 282 i 283, położone w miejscowości 
Lulkowo 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14, nikt                               

z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję bardzo. 

Zamykam punkt 5p) i przechodzimy do punktu 5r) – podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno na 2025 r., którą przedstawi                        

Pan Przewodniczący Jakub Fryza. 

5r) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej 
Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos. 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. Propozycja planu pracy Komisji Oświaty była omówiona                                    

i wspólnie z członkami Komisji wypracowaliśmy taki system działania, jaki chcielibyśmy przyjąć                              

na przyszły rok. Komisja Oświaty będzie zajmowała się oczywiście wpływającymi na bieżąco uchwałami 

na sesje, ale także planujemy w przyszłym roku zrealizować takie zadania jak: 

- wizytacja Szkoły Podstawowej w Goślinowie, Szkoły Podstawowej w Zdziechowie wraz z Filią                             

w Mnichowie oraz Orlika w Mnichowie, a także hali powstającej w Goślinowie; 

- spotkanie z Kierownikiem Klubów Seniora w sprawie omówienia działań jakie miały miejsce                                      

w tym roku oraz jakie są plany na następny rok; 

- informacja Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Zdziechowie o planach zrealizowanych                                 

w 2024 r. oraz tego co planuje pani dyrektor na kolejny rok; 

- informacja na temat posiadanych świetlic a także ich stanu; 

- wspólne posiedzenie Komisji z dyrektorami placówek oświatowych celem uzyskania od dyrektorów 

informacji o planowanych w nowym roku inwestycjach i zakresie prac inwestycyjnych niezbędnych 

realizacji; 

- informacja ogólna o pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz wybranej formie pomocowej; 

- przygotowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2026 r. 
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Podstawa prawna jest taka sama jak w pozostałych Komisjach, także przedkładam taką oto propozycję 

planu pracy Radzie. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w przedmiocie 

uchwały? Nie widzę zgłoszeń, zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. Kto z Pań i Panów 

Radnych obecnych na sali jest za przyjęciem uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku 

na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr X/77/2024 z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie planu 
pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gniezno na 2025 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Nie głosował 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 14 Radnych – „za” głosowało 14 Radnych, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję. 

Zamykam punkt 5 i przechodzimy do punktu 6 – Informacja o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach Radnych 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W okresie międzysesyjnym, od 28 listopada 2024 r. do dnia 

dzisiejszego 19 grudnia 2024 r., Radni nie złożyli żadnej interpelacji ani zapytania.  

W związku z powyższym zamykam punkt 6 i przechodzimy do punktu 7 – Zapytania i wolne głosy. 

7. Zapytania i wolne głosy 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę bardzo, udzielam głosu Panu Radnemu Łukaszowi 

Ciesielskiemu. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Pytanie do Pani Wójt. Jak wszyscy 

wiedzą, zostało otwarte Dino w Zdziechowie, co powoduje olbrzymie natężenie ruchu.                                        

Przed kościołem, po lewej stronie, wjeżdżając do m. Zdziechowa powstał nowy sklep Dino. Od wczoraj 

jest otwarty i powiedzmy, że natężenie pieszo-rowerowo-samochodowe jest bardzo duże. Dlaczego                    

o tym mówię? Niejednokrotnie od wielu lat wnioskowaliśmy do Urzędu Gminy o wybudowanie 

brakującej części chodnika w Zdziechowie na tzw. ul. Zacisze. To jest ta droga od drogi powiatowej                       

w kierunku przepompowni na dół koło kościoła. Wielokrotnie wspominałem o tym, że jest to droga,    

na której nie ma chodnika, brakuje go. Uczęszczają tam zarówno dzieci do szkoły podstawowej,                           

jak i do przedszkola, ale zarówno ludzie, którzy chodzą do kościoła itd., a teraz dodatkowo                                        

do tego klienci sklepu. Naprawdę ruch zrobił się bardzo duży i chciałbym w tym momencie uzyskać 
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informację od Pani Wójt, bo nie udało się wprowadzić tego zadania tak do końca na 2025 r., ale termin 

projektu kiedyś minie. Nie chcielibyśmy, aby te pieniądze, które były z funduszu przeznaczone                               

na projekt tego chodnika przepadły. Bardzo gorąco apelujemy do Państwa, do urzędu jak i do Radnych, 

aby ten brakujący kawałek odcinka tego chodnika zrobić możliwie w jak najbliższym terminie. 

Chciałbym uzyskać informację jak Pani Wójt to widzi i czy jest możliwość wykonania w przyszłym roku 

tego brakującego odcinka chodnika? 

- Wójt Maria Suplicka: Tutaj wyznacznikiem będą oczywiście środki finansowe. O ile takie będą                               

to możemy tą inwestycję uwzględnić w planach inwestycyjnych. Jeśli uda się to jeszcze w przyszłym 

roku 2025 to będziemy próbowali tą inwestycję wprowadzić do realizacji, o ile będą środki finansowe. 

Na razie jesteśmy na starcie, bo dopiero co Państwo uchwaliliście projekt budżetu. W trakcie roku 

będziemy po prostu obserwować jak się środki układają. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Dziękuję Pani Wójt. Panie Przewodniczący, korzystając z tego, że jestem przy 

głosie chciałbym wszystkich Państwa Radnych, mieszkańców i wszystkich, którzy nas słuchają i osoby, 

które w ogóle są zainteresowane… Jak co roku obchodzimy rocznicę. W tym roku przypada                                     

106. rocznica wybuchu Powstania Wielkopolskiego i Bitwy pod Zdziechową. Chciałbym serdecznie 

Państwa na tą uroczystość zaprosić. Jest to msza święta, która odbędzie się 30 grudnia o godz. 17:00 

w kościele parafialnym. Bardzo chętnie proszę Państwa o przybycie. Z jednej strony jest to bardzo duże 

wydarzenie dla nas jako mieszkańców Zdziechowy, ale właściwie dla całej gminy. Myślę, że miło                              

by było, gdybyście Państwo się pojawili. Jeszcze raz serdecznie zapraszam na to wydarzenie. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następna w kolejce w wolnych głosach i wnioskach Pani 

Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska.  

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja chciałam zapytać czy jesteśmy po przetargu na wywóz 

odpadów komunalnych? Jeżeli tak, to czy mamy wykonawcę? Drugie moje pytanie: na poprzedniej 

sesji została zdjęta uchwała dotycząca przystąpienia do związku międzygminnego. Czy do tego 

będziemy wracać, czy jak została zdjęta to już jej nie będzie? Właściwie to nie wiem kto powinien 

odpowiedzieć, bo uchwała została zdjęta na wniosek Pana Radnego. Jakie są plany? 

- Wójt Maria Suplicka: Jedno z drugim trochę się wiąże. Jesteśmy po przetargu - na całość 

zagospodarowania odpadów zwycięską ofertą jest oferta Urbisu i Urbis będzie obsługiwał gminę                         

w całości. Jeśli chodzi o porozumienie to jeśli warunki będą sprzyjały temu, żeby powrócić do tego 

porozumienia, to w ciągu roku wrócimy do tego porozumienia. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Rozumiem, że nawet jak byśmy decydowali                                            

na tej poprzedniej sesji to i tak już jest za późno, żeby od tego roku to wprowadzić, bo w zasadzie                      

już byliśmy po przetargu. Byśmy musieli od nowa robić przetarg, więc można powiedzieć, że trochę                    

to było bezcelowe miesiąc temu. 

- Wójt Maria Suplicka: W pewnym sensie byliśmy faktycznie już trochę opóźnieni, ale wobec                                   

tej sytuacji, która teraz ma miejsce, czyli Urbis wygrał zamówienie to być może, że moglibyśmy 

ewentualnie jeszcze coś modelować, aczkolwiek przetarg jest tu tą czynnością nadrzędną i ona nas 

będzie teraz regulować w tej kwestii. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A jeżeli byśmy mieli wrócić to wrócimy mniej-więcej                          

w jakim kwartale do tego tematu? 

- Wójt Maria Suplicka: Ja już jestem po rozmowie z prezesem Urbisu i będziemy wspólnie ten temat 

pilotować.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pani Sołtys, proszę. 



48 
 

- Sołtys Agata Rezgui: Dzień dobry Państwu. Ad vocem do tego co powiedział Pan Radny Łukasz 

Ciesielski – jestem Sołtysem Zdziechowy już drugą kadencję i ten temat chodnika już był wcześniej 

wałkowany, bo chodziło o to, że tam były hipoteki itd. W tej chwili się okazuje, że jest Dino i trzeba                   

by było faktycznie w trybie pilnym, natychmiastowym zbudować chodnik, bo dwa samochody ledwo 

się tam mieszczą. Jak wyjeżdża samochód z podporządkowanej to niestety cofa często w kierunku 

świateł i żeby trupów nie było to trzeba po prostu zareagować. My już jako sołectwo złożyliśmy                             

na początku mojej kadencji wniosek o to, żeby ten chodnik powstał, więc bardzo proszę o przychylność 

w tym temacie, bo chodzi o bezpieczeństwo i mieszkańców i dzieci, które chodzą do szkoły 

podstawowej. Druga kwestia związana z boiskiem w Zdziechowie. Mam nadzieję, że nie będę musiała 

tutaj tłumaczyć długo, bo wcześniej jako Sołtys zorganizowaliśmy spotkanie z UKS Zdziechowa,                                

z Akademią Reissa, jak i również z trenerami Mieszka, żeby też zbadać potencjał i potrzeby naszych 

dzieci, które grają w piłkę i nie tylko w piłkę. Były rozmowy z poprzednim dyrektorem SP w Zdziechowie 

na temat powstania klas sportowych. Będąc na spotkaniach politycznych rozmawiałam z panem 

Nitrasem Ministrem Sportu i wiem, że są również dofinansowania na 1000 Orlików w całym kraju.                          

Z tego co wiem, to projekt do końca roku trzeba było złożyć, więc jeśli Orliki kosztują                                                  

ponad 3.000.000,00 zł… Z tego co tutaj rozmawiałam z Panem Radnym Łukaszem Ciesielskim                                

to ma być to boisko wymiarowe więc liczę też na to, że takie potrzeby zostaną zbadane, bo dzieciom 

brakuje tlenu, a też trzeba zwrócić na to uwagę, że chodzą dzieci z różnych miejscowości i trzeba dbać 

o naszą polską młodzież. Tutaj też jako Sołtys teraz jeszcze chciałam dopytać i teraz jeszcze                                   

jako Platforma Obywatelska, Przewodnicząca Obszarów Wiejskich… Jeśli chodzi o przejazd kolejowy   

na Dalkach, bo nie ukrywam, że rozmawiałam z Panem Radnym nieobecnym tutaj Ryszardem 

Majewskim odnośnie przejazdu kolejowego, jak i również Sołtysem Dalek Panią Agnieszką Dudek.        

Drodzy Państwo, zapytanie prasowe, które wystosowaliśmy do Polskich Linii Kolejowych S.A.                                 

w dniu 13 października i zwróciliśmy się z takim zapytaniem czy są środki na to, żeby w ramach projektu 

„Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniach kolejowo-drogowych, przebudowa skrzyżowań 

dwupoziomowych” – czy jest możliwość realizacji tego przedsięwzięcia. Tutaj mamy odpowiedź                           

na to, że PKP jest otwarte na współpracę z samorządami dla poprawy bezpieczeństwa i usprawnienia 

systemu komunikacji drogowej przy liniach kolejowych, dlatego prowadzą ogólnopolski projekt,                    

który umożliwia również współdziałanie z zarządcami dróg, umożliwia zastępowanie przejazdów 

kolejowo-drogowych i przejść w poziomie torów dwupoziomowych itd. Projekt należało złożyć                              

do 5 lutego 2025 r. i tak dla informacji tylko podam, że wczoraj Rada Miasta zagłosowała uchwałą,                     

że będzie ten projekt robiony, więc Pani Wójt uczestniczyła w takim spotkaniu, gdzie podpisywała 

dokumenty wraz z Wójtem Gminy Czerniejewo, jak również z powiatem podpisywała                                             

takie porozumienie, żeby też nie było jakichś większych przeciwskazań do wybudowania tego przejazdu 

kolejowego, więc nie ukrywam, że może w tym roku się nie uda i w kolejnym nie, ale w 2026 roku 

środki kolej ma wysokości około 80.000.000,00 zł na różnego rodzaju takie inwestycje, więc ja liczę,               

że to się uda. Będziemy ten projekt monitorować. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Następny w kolejce w wolnych głosach i wnioskach 

Radny Mariusz Nawrocki, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja mam pytanie do Pani Wójt. Na terenie gminy następuje wymiana 

hydrantów. Kto finansuje? To jest finansowane z naszych pieniędzy czy to finansuje PWiK ze swoich 

środków? 

- Wójt Maria Suplicka: To są działania prowadzone przez PWiK i finansowane przez PWiK.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Dzięki. 
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- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma pytanie w punkcie „Wolne 

głosy i wnioski”? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam punkt 7 i przechodzimy do punktu 8 – 

Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Gniezno. 

8. Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam X sesję 

Rady Gminy Gniezno. Dziękuję. 

 

Obrady X sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 14:00. 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

 

    Monika Ofertowicz                       Patryk Dobrzyński 

Referent       Przewodniczący Rady Gminy Gniezno

        

                  oraz    

                  

         Monika Salska  

             Inspektor      

  

   


